
حرمت «آب» را نگه داريم!
زندگى/ رادين مصطفوى: پژوهش هاى دقيق 
انجام شده به كمك دستگاه هاى داراى حسگر 
مخصوص، نشان مى دهد در هر 10دقيقه حمام 
همراه با باز بودن دوش آب، بين 100 تا 150 ليتر 
آب مصرف مى شود! بله اين عدد بزرگى است كه 
شايد ما به آن بى توجه بوده ايم يا هيچ گاه درباره 
آن دقت نكرده ايم. موضوع وقتى مهم تر مى شود 
كه بدانيم كشور ما به طور جدى با بحران بى آبى 
روست. چرا  روبه   – كرده ايم  عبور  از كم آبى   -
بى آبى؟ چون ما اكنون در حال مصرف ذخيره 
سهم  كه  هستيم  زيرزمينى  آب هاى  ارزشمند 
نسل هاى آينده و فرزندان ماست. اين آب، طى 
هزاران سال در سفره هاى آب زيرزمينى ذخيره 
شده و ما بى توجه به خطر مرگبارى كه تهديدمان 

مى كند، آن را اسراف مى كنيم.
اگرچه در كشور ما متأسفانه بهاى آب خيلى ارزان 
اســت و همين هم باعث اسراف آن مى شود، اما 
با رعايت برخى نكات مى توانيد هم هزينه قبض 
آب خود را كاهش دهيد و هم به ذخيره بيشــتر 
و بهتر اين ســرمايه مهم تر از «نفت» براى خود و 

فرزندانتان در نسل هاى بعد كمك كنيد.
وقتى به حمام مى رويد مى توانيد در فاصله گرم 
شدن آب دوش، با قرار دادن سطلى در زير شير، 
آب ســرد خروجى را ذخيره و براى برخى كارها 
استفاده كنيد. در زمانى كه به آب احتياج نداريد 
حتمــاً دوش آب را ببنديد. شــايد هزينه كردن 
اوليه براى شيرهاى اهرمى سخت به نظر آيد اما با 
صرفه جويى فراوان انجام شده، اين هزينه بزودى 
جبران مى شود. بهتر است از دوش هاى كم فشار 
و كم مصرف استفاده كنيد. هنگام شست وشوى 
ظرف و خودرو از باز گذاشــتن بى دليل شير آب 
خوددارى كنيد. وقتى مســواك مى زنيد يا وضو 
مى گيريد شير آب را حتماً ببنديد و تمامى اين 
نــكات را به خانواده خود بخصــوص فرزندانتان 
آموزش دهيد. بد نيست بدانيد اسراف كردن آب 
در دين ما «حرام» اســت و پيامبر گرامى اسلام 
كه خودشــان نماد و الگوى پاكيزگى هستند، با 
يك ليــوان آب وضو مى گرفته اند و با حدود يك 
پارچ آب غُسل مى كرده اند. پس مصرف زياده از 
حد، قطعاً حرام است و خيانت به نسل هاى آينده. 
شــيرهايى را كه چكه مى كند بى درنگ تعمير 
كنيد و در تابستان، مرتب مراقب آب ريزى كولر 
آبى خود كه مصرف بســيار بــالاى آب دارد هم 
باشــيد. يك كولر آبى در هر ساعت 20 ليتر آب 
مصرف مى كند واى به وقتى كه آب ريزى اضافه 

هم داشته باشد.

تقويت «هوش هيجانى»
شاه كليد موفقيت دانش آموزان

ترجمه/ مريم سادات كاظمى: 
افزايش و تقويت هوش هيجانى 
كــودكان مى تواند بــه تعادل 
ذهنــى بهتر آن ها و كســب 
موفقيت تحصيلى كمك كند. 

جديــد  مطالعــات  نتايــج 
مى دهد  نشــان  پژوهشگران 
برنامــه هايى كــه در مدارس 

براى تقويت هوش هيجانى دانش آموزان اجرا مى شــود مى تواند به 
موفقيت تحصيلى، رهايى از اضطراب و رسيدن به زندگى مطمئن تر 
كمك كند. اساس اين آموزش ها شناخت كودك از هيجاناتش، درك 
آن ها براى مديريت صحيح، افزايش همدلى، مهارت تصميم گيرى، 

ايجاد و حفظ روابط اجتماعى است.
پژوهشگران دانشــگاه هاى آمريكا و كانادا در اين باره مطالعه اى روى 
82 برنامه آموزشى بيش از 97 هزار كودك با ميانگين سنى 11 سال 
در آمريكا و اروپا انجام دادند. آن ها تاثيرات آموزش هوش هيجانى از 
6 ماهگى تا 18 سالگى را در مراحل مختلف مهد كودك، دبستان و 

دبيرستان تأييد كردند.
در اين بررســى مشخص شد دانش آموزان برخوردار از اين مهارت ها 
به درخشش و پيشرفت بهترى دست يافته اند. پيشرفت تحصيلى در 
سطح دبيرستان 11 درصد و در مرحله دريافت ديپلم 6 درصد بيشتر 

بود.
همچنين آموزش مهارت هاى هوش هيجانى تأثير مثبتى در كاهش 
مصرف مواد مخدر و مشــكلات رفتارى تا 6 درصد داشت و به علاوه، 
موجب كاهش 13/5 درصدى اختلالات ذهنى شــد. اين روند نزولى 
زمينه ساز كاهش 19 درصدى بازداشت به دليل رفتارهاى مجرمانه 

بود.
آموزش مهارت هــاى اجتماعى و عاطفى در مدارس، روشــى عالى 
براى حمايت از كودكان در كســب موفقيت و ارتقاى سطح سلامت 
عمومــى جامعه در آينده خواهد بود؛ البته اين مهارت ها همواره بايد 
در طول دوران آموزش تقويت شــوند و مدارس به طور ويژه از چنين 

برنامه هايى استقبال كنند.
www.Top Santé.fr:منبع

راه زندگى

سلامت كلينيك 

بازار فناورىچهارسوى علم

مهر: پژوهشگران سيســتم جديدى ســاخته اند كه كاربر مى تواند بدون نياز به 
 MIT عينك هاى مخصوص، فيلم هاى سه بعدى تماشــا كند. محققان دانشگاه
سيستم Home3D جديدى ساخته اند كه به كاربران اجازه مى دهد بدون نياز 
به عينك هاى مخصوص فيلم هاى سه بعدى را تماشا كنند. در واقع اين سيستم 
سه تصوير يا بيشتر را نمايش مى دهد. اين تصاوير شبيه سازى يك صحنه از فيلم در 
مكان هاى مختلف هستند. مغز انسان به طور خودكار اين تصاوير را با عمق بيشترى 
مى بيند. اين روش «مولتى اسكوپ» ناميده مى شود. سالن هاى سينما براى نمايش 
فيلم هاى سه بعدى به طور كلى از نورهاى پولاريزه (دو قطبى شده) يا نمايش دو 
تصوير (براى ايجاد عمق) استفاده مى كنند. اما براى آنكه كاربر احساس كند فيلم 

سه بعدى است بايد حتماً از عينك هاى مخصوص استفاده كند. اما سيستم پژوهشگران دانشگاه ماساچوست به كاربران اجازه مى دهد بدون 
استفاده از عينك هاى مخصوص و از هر زاويه اى بتوانند فيلم را به صورت سه بعدى تماشا كنند. 

تماشاى فيلم سه بعدى بدون عينك امكان پذير شد  

ايسنا: دانشمندان دانشگاه آكســفورد فناناپذيرترين موجود روى كره زمين را 
معرفى كردند. به گزارش ديلى ميل، آن ها مدعى شده اند «خرس هاى آبى» آخرين 
گونه زنده خواهند بود كه مى توانند تا ابد روى زمين زنده بمانند. پژوهشگران پيشتر 
مى دانســتند اين موجودات دريايى قادرند به مدت 30 سال بدون آب يا غذا زنده 

بمانند و سخت ترين موجودات روى زمين اند.
مطالعه جديد نشان مى دهد اين حيوانات ريز مى توانند دست كم 10 ميليارد 
ســال زنده بمانند و حتى از برخورد يك سيارك به زمين يا انفجار يك ستاره 
نزديك زمين جان ســالم به در ببرند. اين تحقيق به منظور تعيين شــرايط 
بى نهايت ســختى طراحى شد كه تحت آن ممكن است حيات بر روى زمين 

از بين برود. اين حيوانات هشــت پا كه نيم سانتى متر طول دارند مى توانند دماهايى تا 150 درجه سانتى گراد و تشعشعاتى برابر 
تشعشعات شيمى درمانى را براحتى تحمل كنند.

فناناپذيرترين موجود روى زمين معرفى شد!

 زندگى/ محمود مصدق   
در كنــار سياســتگذارى براى 
تنظيم روابط كار، از حفظ حقوق 
نيروى كار و حمايت از توسعه اشتغال به عنوان 
مهم ترين وظايف و اهداف وزارت تعاون، كار و 

رفاه اجتماعى ياد مى شود.
وظايفى كه ايــن وزارتخانه آن گونه كه بايد و 
شــايد موفق به انجام آن ها نشــده و از تحقق 
اهــداف مورد نظر بازمانده اســت. شــايد به 
همين دليل باشد كه هر از گاهى برخى افراد 
جامعه براى طرح مسائل و مشكلاتشان به اين 
وزارتخانه مى آيند به اين اميد كه مطالبات آنان 

برآورده شود و با دست پر برگردند.

  بى كارى و مطالبات از وزارت كار
«محمــد» كه وارد ســالن وزارت تعاون، كار و 
امور اجتماعى شــده و به دنبال راهى است تا 
وقت مصاحبه با يكى از مسئولان اين وزارتخانه 
بگيرد، در خصوص علت مراجعه اش به خبرنگار 
ما مى گويد: بى كارى بچه هايم مرا از شــمال 

كشور به اينجا كشانده است.
وى با اشــاره بــه اينكه دو دختــرش معلول 
هستند، مى افزايد: فرزندانم دانش آموخته رشته 
حسابدارى هستند و با وجود اينكه مهارت لازم 
را در اين زمينه دارند اما هر كجا براى شــغل 
مراجعه مى كنيم به گونه هــاى مختلف ما را 

دست به سر مى كنند.
وى كه در حال حاضر يافتن شــغل را تنها با 
داشتن پارتى امكان پذير مى داند، مى گويد: من 
كشاورزم و پارتى هم ندارم، بنابراين وقتى همه 
خواهش مــرا رد كردند به ناچار به وزارت كار 
آمدم تا شايد از اين طريق يكى از بچه هايم را 
شاغل كنم تا از لحاظ مالى مستقل شود و من 
بتوانم راحت تر زندگى خواهرش را تأمين كنم. 

وى كه اميد چندانى به كاريابى فرزندانش حتى 
از طريق وزارت كار ندارد، مى گويد: البته بايد 

تلاش كرد تا نتيجه گرفت. 

  از كردستان تا تهران
«ظهير» جوان تحصيلكــرده اى كه براى پيدا 
كردن يك فرصت شغلى از كردستان به وزارت 
كار آمده است، به قدس مى گويد: اين چندمين 
بار اســت كه دست به دامن مســئولان اين 
وزارتخانه مى شوم، اما كسى اهميت نمى دهد. 

وى با اشــاره به اينكــه دولت ها فقط حرف از 
اشتغالزايى مى زنند، اما عمل نمى كنند، تصريح 
مى كند: وقتى كار نداشته باشم، چگونه مى توانم 

ازدواج كنم و تشكيل خانواده بدهم؟
اما پاى مرد ميانسالى كه حاضر به معرفى خود 
نيست به خاطر دريافت نكردن مطالبات چند 

ماهه اش به وزارت تعاون، كار و رفاه اجتماعى 
كشيده شده است.

او كه در يك كارخانه ســنگ در استان قزوين 
كار مى كند، مى گويد: من و تعدادى از همكارانم 
كه جمعاً شمارمان به 75 نفر مى رسد، حدود 

11 ماه است حقوق دريافت نكرده ايم. 
وى با اشاره به زيانده شدن شركتى كه در آن 
فعال اســت، مى افزايد: به همين دليل تعديل 
نيرو صــورت گرفت و نزديك بــه 50 نفر از 
كارگران اخراج شدند و مابقى چندين ماه است 

حقوق دريافت نكرده اند.

   كارگرى كه مى خواهد به خارج برود
اين هموطن كارگر در همين زمينه مى افزايد: 
اگر مســئولان هر چه ســريع تر به وضعيت 
كارخانه رســيدگى نكننــد در آينده نزديك، 

شــاهد تعطيلى كامــل كارخانــه و بيكارى 
كارگرانش خواهيم بود.

ايوب، جوان 25 ســاله تهرانى اما براى كار در 
خارج از كشــور به وزارت كار آمده اســت. او 
مى گويد: پس از سربازى، وقتى به اين نتيجه 
رسيدم كه تلاش براى يافتن كار در داخل بى 
فايده است به يكى از دفاتر كاريابى رفتم و براى 
كار در خارج از كشور نام نويسى كردم تا شايد 
با كارگرى در يك كشور ديگر از اين بلاتكليفى 
رهايــى يابم، اما اين تيــرم نيز هنوز به هدف 
نخورده اســت. يعنى هر وقت به دفتر كاريابى 
مى روم و پيگير موضوع مى شــوم، مى گويند 
فعلاً اعزام نيروى كار به خارج نداريم. بنابراين 
امروز به اينجا آمده ام تا اگر ممكن شد با يكى 
از مديران مربوطه صحبت كنم و با تشــريح 

وضعيتم شايد از بى كارى نجات پيدا كنم.

قدس از مطالبات مردمى در يك وزارتخانه گزارش مى دهد

هجوم بيكاران به وزارت كار

 نايب رئيس انجمن حمايت از حقوق كودكان عنوان كرد

افزايش كودكان كار
در ايران
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گزارش اختصاصى قدس از پشت پرده اصرار براى برگزارى دربى در اروپا

   رد پاى «ژوزه» و كسر6  امتياز در ميان است

اختتاميه مسابقه در مشهد برگزار مى شود 

انتخاب داستان هاى 
برگزيده كودك و نوجوان رضوى

3000737274
سامانـه پيامكى 
صفحه زنـدگى

انتقاد  ها، پيشنهاد  ها و ايد  ه 
هاى خود   را از طريق  اين 
پيامك  به صفحه زندگى 

ارسال فرماييد  .
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فرهنگ

کوتاه و خواندنی

تسنیم: داوود محمــدی، نایب رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس با 
اشــاره به اقدامات وزارت علوم در تغییر اساسنامه دانشگاه پیام نور، گفت: اخیراً 
وزارت علوم اعلام کرده که در شیوه کاری دانشگاه پیام نور اشکالاتی وجود دارد 
و خواستار تغییراتی در اساسنامه این دانشگاه شده است. احتمالاً با تذکراتی که 
کمیسیون آموزش به فرهادی داده، تغییر اساسنامه دانشگاه پیام نور منتفی شود. 
وی اضافه کرد: تعدادی از نمایندگان در نامه به هیئت رئیســه اعلام کردند که 

مجلس باید به بحث تغییر اساسنامه دانشگاه پیام نور ورود کند.

تذکربهوزیردربارهدانشگاهپیامنور

ایرنا: وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: شورای فرهنگ عمومی کشور، نماینده 
مرجعیت فرهنگی است و باید در تراز یکی از معاونت های قوی وزارتخانه قرار گیرد. 
سیدرضا صالحی امیری در آیین معارفه دبیر جدید دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی 
کشور، تقویت شورای فرهنگ عمومی در استان ها را ضروری دانست و گفت: این 
شورا نماینده مرجعیت فرهنگی است و راه  اثبات مرجعیت شورای فرهنگ عمومی، 
رویکرد این شــورا نسبت به سایر نهادهاست. صالحی امیری گفت: مدت ها پیش 

پرونده محمدرضا موالی زاده در شورای عالی انقلاب فرهنگی درحال بررسی بود.

شورایفرهنگعمومیمعاونتقویارشادشود

 معاونت امور مطبوعاتی وزارت ارشــاد: معاون مطبوعاتی ارشاد با اشاره به 
برگزاری موفق انتخابات الکترونیکی هیئت مدیره خانه های مطبوعات ۲۴استان، 

از برگزاری انتخابات شورای مرکزی خانه مطبوعات در هفته دوم مرداد خبر داد.
حســین انتظامی گفت: درجهت واگذاری امور به تشکل های صنفی، نمایندگان 
منتخب شورای مرکزی خانه های مطبوعات در شوراهای تصمیم گیری و کمیته های 
ارزیابی صنفی حضور خواهند داشت. خانه های مطبوعات استان هایی که در آینده 

انتخابات خود را برگزار کنند، همان موقع به شورای مرکزی خواهند پیوست.

انتخاباتشورایمرکزیخانهمطبوعاتبرگزارمیشود

اختتامیه مسابقه در مشهد برگزار می شود
انتخابداستانهایبرگزیدهکودکونوجوانرضوی

فرهنگ: برگزیدگان مسابقه کشوری »داستان نویسی رضوی« کارگروه کودک و نوجوان پانزدهمین جشنواره 
بین المللی امام رضا)ع( معرفی شدند. محورهای موضوعی این مسابقه شامل امام رضا)ع(، وقایع زندگی ایشان 
و آیین های بومی زیارت بود که در این مسابقه، 5هزار و 887نفر با ارائه 7هزار و 971اثر از مراکز فرهنگی هنری 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان سراسر کشور در این مسابقه شرکت کردند و از این تعداد، ۴7۲اثر به دبیرخانه 
کشوری جشنواره رضوی ارسال شد. در این مسابقه 13اثر به عنوان برگزیده و ۲5اثر شایسته تقدیر و در بخش ویژه فراگیر 

)آثار کودکان و نوجوانان دارای نیازهای ویژه( نیز دو اثر به عنوان آثار تقدیری شناخته شد.
برگزیدگان گروه های سنی 7 تا 10سال، استان های زنجان، چهارمحال و بختیاری و گیلان، هرکدام با یک اثر و شایستگان 
تقدیر این بخش نیز، استان های اردبیل با دو اثر، آذربایجان شرقی، خراسان رضوی، چهارمحال و بختیاری، خراسان جنوبی، 
آذربایجان غربی و اصفهان با یک اثر هستند. در بخش برگزیده گروه سنی 11 تا 13سال، استان های زنجان، اردبیل، همدان 
و کرمان هرکدام با یک اثر و در بخش شایسته تقدیر نیز استان  قزوین با سه اثر، همدان با دو اثر و زنجان، فارس و هرمزگان 
هرکدام با یک اثر معرفی شــدند. همچنین در بخش برگزیده گروه  سنی 1۴ تا 16سال، استان  زنجان با سه اثر و استان 
آذربایجان شــرقی با یک اثر و در بخش شایسته تقدیر این بخش نیز استان  یزد با سه اثر و استان  های گلستان، قزوین، 
آذربایجان شرقی، خراسان رضوی، زنجان و کردستان هرکدام با یک اثر قرار گرفتند. در بخش ویژه فراگیر نیز استان های 
لرستان و یزد تقدیر شدند. داوری بخش داستان نویسی پانزدهمین جشنواره بین المللی امام رضا)ع( را سودابه امینی، فاطمه 
طارمی و شراره هاشم دباغیان برعهده داشتند. آیین پایانی پانزدهمین جشنواره بین المللی امام رضا)ع( 13مرداد همزمان با 

ولادت امام هشتم)ع( در مشهد مقدس برگزار می شود.

خبر روز

خوانش

خبر

یک شعر سیاسی کامل
خوانش شعری از مریم احمدی

 حمیدرضا شکارسری  
»ســرزمین من/ اقیانوس ندارد/ دریایی نه/ اما سرچشمه تمام رودهای 

جهان/ چشم های زنان سرزمین من است...«*
ادبیات و شعر متعهد چیزی را در بیرون از خود دنبال می کند و فرامتنی 
را خارج از متن نشــانه رفته اســت. از این رو ادبیات و شعر متعهد تنها 
ارزش متنی ندارد، بلکه علاوه بر آن، حاوی ارزش های فرامتنی هم هست. 
فرامتن ها خود در حکم نشــانه اند و در معنایابی متن دخالت می کنند. 
به عبارت دیگر متن متعهد بدون اشراف بر فرامتن، ناقص و ابتر می ماند.

ادبیات و شعر سیاسی از زیرشاخه های مهم ادبیات متعهد هستند. چنین 
متنی از یک دیدگاه سیاســی خاص ریشــه می بندد و آرمانی سیاسی 
را پیش رو دارد و یا متأثر از شــرایط سیاسی خاصی است که شاعر را 
تحت تأثیر قرار داده اســت. با این همه ادبیات و شعر متعهد و سیاسی، 
بیانیه سیاسی یا اجتماعی یا ایدئولوژیک نیست. متن ادبی پیش و بیش 
از هرچیــز به ادبیات و متنیت خود تعهد دارد. عاطفه و احســاس رنج 
و اندوه، جان مایه و درون مایه پررنگ شــعر »مریم احمدی« است، اما 
این برای شــعریت متن کافی نیســت. اگر این عاطفه و احساس با آن 
مبالغه عظیم و تکان دهنده انتهایی همراه نمی شد، متن درنهایت یک 
نثر ساده ادبی بیشتر نبود. عظمت دردمندی شاعر برای اجرایی شاعرانه، 
به تصویری عظیم نیاز داشــت که »احمدی« به خوبی از پس خلق آن 
برآمده است. او در این راه حتی از جغرافیای خاص کشورش افغانستان 
هم بهره ای شــاعرانه برده اســت. می دانیم که این کشور به هیچ یک از 
آب های آزاد راه ندارد و همین امر دست مایه خلق این شعر شده است. 
اندوه زنان پسر از دست داده، شوی  مرده، برادر مرده و پدر از دست داده 
آن قدر فراگیر و بیکران اســت که همین سرزمین خشک را سرچشمه 
تمام رودهای جهان ساخته است؛ چشم هایی همیشه اشک بار که تمام 

رودهای جهان را تغذیه می کنند.
واقعاً بهتر از این نمی شد بدون شعار سیاسی، اوضاع اسفبار سیاسی یک 
ســرزمین را نقد کرد و در عین حال روحــی از عاطفه ای رنج دیده را بر 
متن جاری ساخت. یک شعر، تأکید می کنم، یک »شعر« سیاسی کامل!

*سرمه در فنجان/ مریم احمدی/ انتشارات تاک)کابل(/ 1395/ صفحه 
.1۲3

کنگره سراسری شعر بقیع فراخوان داد

فرهنگ: نخســتین کنگره سراسری شعر بقیع فراخوان برگزاری خود 
را منتشــر کرد. ایــن کنگره در دو بخش اصلی و ویژه برگزار می شــود 
کــه بخش اصلی آن درباره ائمه  بقیــع)ع( در موضوعات مدایح و مراثی 
و زیارت و توســل است و بخشی نیز با عنوان »حرم مطهر بقیع« شامل 
تخریب بقیع و لزوم احیای آن و تفکر سلفی و تخریب مقدسات اسلامی 
برگزار می شــود. علاقه منــدان می توانند در تمامی قالب های شــعری 
تا هفتم شــهریور، مصادف با ســالروز شــهادت امام باقر)ع( آثارشان را 
ازطریــق پســت الکترونیکی  akharinharam@gmail.comو یا 
با مراجعه به ســایت akharinharam.com  و ثبت اثر در ســایت 
ارسال کنند. همچنین شرکت کنندگان می توانند آثار خود را به  آدرس 
دبیرخانه  کنگره به نشانی تهران، خ آزادی، بعد از پل یادگار امام، خیابان 
حبیب زادگان، پلاک6، واحد1، مجمع شــاعران اهل بیت علیهم السلام، 
کدپستی 1۴588878۴۴ ارسال کنند. شرکت کنندگان مجازند در هر 
بخش حداکثر 5 اثر به دبیرخانه ارسال کنند و آثاری که به مرحله  دوم 

داوری راه پیدا کنند، در قالب یک مجموعه منتشر خواهند شد.

 فرهنگ/ زهره کهندل   سال گذشته اتفاق 
عجیبی در کنکور سراسری افتاد؛ رتبه یک کنکور 
تجربی، دانشجوی انصرافی برق شریف بود! اگرچه 
محمد احمدی، دلیل شرکت دوباره اش در کنکور 
تجربی را علاقه زیادش به پزشکی توصیف کرد، 
اما این گمانه را هم پررنگ کرد که ممکن اســت 
این دانشجوی مهندسی، تصمیم به تغییررشته 
تحصیلی گرفته تا وارد عرصه پزشــکی شود که 
نسبت به دیگر رشته ها، آینده شغلی باثبات تری 
دارد. دلیــل میل به تحصیــل در بین داوطلبان 
برای ورود به رشــته های پزشکی چیست؟ یکی 
از دانشجویان دکترای دانشگاه فردوسی معتقد 
اســت دانشــجویان تحصیلات تکمیلی که در 
دانشــگاه های وابســته به وزارت علوم تحصیل 
می کنند، انگیزه کمتری دارند و به دانشــجویان 
علوم پزشکی غبطه می خورند، چون آن ها از زمان 
دانشجویی، دستشان توی جیب خودشان می رود 
و بعد از دانش آموختگی هم نگران پیدا کردن کار 
نیستند، اما یک دانش آموخته دکترا در رشته های 
علوم پایه، علوم انسانی و حتی فنی مهندسی بعد از 
این که درسش تمام شود، باید دنبال کار بگردد. 
این دانشــجوی دکترا که خواهــر و برادرهایش 
در رشته های علوم پزشکی، تحصیلات تکمیلی 
دارند، می گوید: از این که وارد رشــته های غیر از 
علوم پزشکی شدم، پشــیمانم، چون با 30سال 
ســن، اگر ماهی 600 هزار تومان وام دانشجویی 
نباشد، برای هزینه رفت وآمدم درمی مانم و دستم 

جلوی پدرم دراز است.

 توازنی برقرار نیست
نه فقط دانشجویان دانشگاه های وابسته به وزارت 
علوم از وضعیت دانشجویی شان ناراضی و از آینده 
شغلی شــان نگرانند، بلکه اعضای هیئت علمی 
دانشــگاه های وزارت علــوم هم در مقایســه با 
همتایان خود در دانشــگاه های علوم پزشکی از 

دستمزد و مزایای پایین تری برخوردارند. 
دکتر حســن مروتی، استاد دانشــگاه تهران در 
رشته بافت و جنین شناسی نیز که در دانشگاهی 
زیرنظــر وزارت علوم خدمت می کند، از نابرابری 

دستمزدها بین استادان دانشگاه های علوم پزشکی 
و دانشگاه های وزارت علوم انتقاد دارد و با این که 
رشته او جزو رشته های مشترک بین وزارت علوم 
و وزارت بهداشــت است، از ناعدالتی در پرداخت 
دستمزد استادان دانشگاه های وزارت علوم نسبت 

به علوم پزشکی ها گله مند است.  
مروتی با تأکید بر این که باید توازنی در پرداخت ها 
وجود داشــته باشــد، ادامه می دهد: کســی که 
دکترای تخصصی فلســفه دارد، زحمت کمتری 
از یک جراح کشــیده اســت؟ گاهی در برخی 
از رشته های علوم انســانی زحماتی که کشیده 
می شود خیلی بیشتر است، برای چاپ یک مقاله 
در علوم انســانی و حتــی علوم پایه، باید زحمت 
زیادی را متحمل شد، چون در برخی از رشته ها، 

منابع برای مقاله نویسی بسیار فقیر است. 
به گفته او، اگر دیگر کشــورهای دنیــا را مورد 
بررســی قرار دهید می بینید کــه اختلاف بین 

حقوق دریافتی اســتادان در رشته های مختلف، 
چندان زیاد نیست؛ مثلاً ممکن است یک پزشک 
نهایتاً ۴برابر یک پرستار حقوق بگیرد. البته منکر 

زحمات زیادی که پزشکان می کشند نیستیم.
دانشــجویان دکترای تخصصی در دانشگاه های 
زیرنظر وزارت علوم، مشــکلات معیشتی زیادی 

دارنــد؛ به طوری که بــرای بازپرداخت وام دکترا 
هم دچار مشــکل می شــوند. مروتی با اشاره به 
ایــن موضوع می گوید: تفاوت دســتمزدها بین 
اعضای هیئت علمی دانشــگاه های علوم پزشکی 
با دانشــگاه های وزارت علوم، زیاد اســت. وقتی 
می بینید که عضو هیئت علمی در دانشگاه های 
وابسته به وزارت بهداشت، حقوق معمولی اش با 
کارانه به 70-80میلیون تومان در ماه می رســد 
و ممکن اســت که مطب خصوصی هم داشته 
باشد یا ســهام دار بیمارســتانی هم باشد، این 
باعث کم شدن انگیزه اعضای هیئت علمی دیگر 

دانشگاه ها می شود.
این عضو هیئت علمی دانشــگاه تهــران اضافه 
می کند: به نظرم دولت روی این موارد باید تدبیر 
کند، ضمن این که هرکسی به اندازه زحمتی که 
می کشد بایستی از حقوق و مزایا بهره مند شود. 
باید تعادلی بین این ها وجود داشته باشد و بقیه 

رشته  های دانشگاهی هم دیده شوند.

 وزارتخانه  ها آستین بالا بزنند
وی با بیان این که وزارت علوم و بهداشــت باید 
این مســائل را بررســی کنند، می گوید: عدالت 
در پرداخت حقوق باید برقرار شــود، دانشجویی 
که رتبــه دوم کنکور ریاضی و دانشــجوی برق 
شــریف بوده، در ســال ســوم تحصیل انصراف 
می دهد و کنکور تجربی می دهد تا پزشکی قبول 
شــود. او می داند تا دکترای برق هم در دانشگاه 
شــریف بخواند، به جایی نمی رسد و نهایتاً باید 
به حقوق بخورنمیری اکتفا کند. دانشجوی برق 
می شناسم که جزو اســتعدادهای درخشان در 
دبیرستان بوده، لیسانس و فوق لیسانس خود را 
در دانشــگاه های معتبر خوانده و دکترایش را از 
علم و صنعت گرفته، در رشــته برق اختراع دارد 
و جایزه خوارزمی گرفته، اما الان بیکار است! این 
فرد کمتر از یک جراح قلب زحمت کشیده است؟ 
این همان ناعدالتی هایی است که دلسردی ایجاد 
می کند. دولت برای این موضوع باید فکری بکند.

به باور مروتی، نارضایتی از حقوق در بین اعضای 
هیئت علمی دانشگاه های وزارت علوم نسبت به 
علوم پزشــکی نه به خاطر میزان دستمزدها، که 
به دلیل ناعدالتی در پرداخت هاست. او می گوید: 
کم نیستند کســانی که می گویند اگر یک سال 
پشــت کنکور می ماندم، الان به جای داشــتن 
دکترای ادبیات، می توانســتم پزشــک باشم و 
زندگی خــودم و بچه هایم را تأمیــن کنم. چرا 
هیچ کدام از پزشــکان ما دوست ندارند به خارج 

از کشور بروند؟ 
حتی بسیاری، فرزندانشــان را برای تحصیل در 
رشته های پزشکی و دندانپزشکی به مجارستان، 
هنــد و حتی فیلیپین می فرســتند تــا پس از 

دانش آموختگی به ایران برگردند. 
وی در پایان یادآور می شود: به نظر می رسد توزیع 
ثروت در کشــورمان نه براساس هوش است، نه 
زحمت و نه معیارهای مشــخص. گاهی برخی 
از دانشــجویان با مــا درددل می کنند که کاش 

می رفتیم رشته پزشکی.

نگاهی به بی عدالتی درآمد پزشکان نسبت به سایر دانش آموختگان

دکتــرهای پولدار، مهندسان بی پول!

آنچه می خوانید

دانشــجوی برق می شناســم که 
جزو اســتعدادهای درخشان در 
دبیرســتان بوده، در رشــته برق 
اختــراع دارد و جایــزه خوارزمی 
گرفته، اما الان بیکار اســت! این 
فرد کمتر از یک جراح قلب زحمت 

کشیده است؟
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هنرهای تجسمی

کاریکاتورهای ترامپ را در سطح شهر ببینید 
صباکریمــی   هنــر/   
مســابقه بین المللــی کارتون 
»ترامپیســم«  کاریکاتــور  و 
مختلفــی  بخش هــای  در 
همچون ترامپ و نژادپرســتی 
)ایران هراسی و اسلام ستیزی(، 
ترامپ و مهاجریــن، ترامپ و 
دیوارکشــی، ترامپ و مخالفت 
با رســانه ها، ترامــپ و تحقیر 
زنان و ترامپ و توئیت توســط 
بنیاد حفظ آثــار و ارزش های 
دفــاع مقــدس با مشــارکت 
تجســمی  هنرهای  انجمــن 
انقــلاب و دفاع مقــدس و با 

همکاری ســازمان زیباســازی شــهرداری تهران تیرماه جاری برگزار 
شــد. همچنین نمایشگاه »ترامپیســم« 12 تیرماه در گالری ابوالفضل 
 عالی حوزه هنری افتتاح شــد و تا 20 تیرمــاه میزبان علاقه مندان بود. 
بیش از 60 اثر در نگارخانه ابوالفضل عالی حوزه هنری به نمایش درآمد که 

شامل کارتون و کاریکاتورهایی از هنرمندان جهان بود. 

 نمایشگاهی با محوریت فعالیت های ترامپ 
در آثــاری که با محوریت ترامپ در این نمایشــگاه بــه نمایش درآمد، 
سیاســت های اجرایی وی در مقابل کشــورهای منطقــه، ارتباط او با 
کشورهای متخاصم و اســتعمارگر و مقایسه اش با هیتلر دیده می شود. 
در واقع در این نمایشگاه سعی شده است که چهره واقعی رئیس جمهور 
ایالات متحده آمریکا به مخاطبان نشان داده شده و از موضع جنگ طلبانه، 
کاسبکارانه، نژادپرستانه و غیرانسانی اش پرده برداشته شود. از نکات جالب 
توجه این مسابقه، نمایش این آثار در سطح شهر است که باعث می شود 
شمار بسیاری از مردم که فرصت بازدید از این نمایشگاه را پیدا نکردند، 
بتوانند این آثار را ببینند.  بخشــی از این آثار در حوزه هنری به نمایش 
درآمد و با همکاری شهرداری تهران و سازمان زیباسازی شهرداری تهران 
با مسابقه بین المللی کارتون و کاریکاتور »ترامپیسم«، شاهد این آثار در 
گوشه و کنار شهر هستیم. همکاری سازمان زیباسازی شهرداری تهران 
در قالب کمپینی هماهنگ بین بخش های گوناگون هنری و جریان های 
مختلف از جمله جشنواره های تجسمی حوزه هنری باعش شده است و 

آثار مسابقه کاریکاتور »ترامپیسم« در سطح شهر نیز دیده  شود. 

 انعکاس مسابقه ترامپیسم در رسانه های خارجی 
نکته قابل اشاره، توجه رسانه های خارجی به این نمایشگاه است. برپایی 
نمایشگاه کاریکاتور »ترامپیسم« با حضور ده ها کارتونیست از ایران و جهان 
در تهران توجه برخی رسانه های بین المللی را به خود جلب کرده است.  
خبرگزاری »آسوشیتدپرس« با انتشار گزارشی در این باره نوشته که این 
نمایشگاه از سوی ســازمان دهندگان نمایشگاه کاریکاتور »هولوکاست« 
ترتیب داده شــده است.  هادی اســدی از ایران که برنده جایزه نخست 
1500 دلاری از این نمایشگاه شده، گفته که هدف او نشان دادن طبیعت 
پول پرست و جنگ طلبانه ترامپ بوده است. کاریکاتور او ترامپ را نشان 
می دهد که با یک ژاکت دلاری خودنمایی می کند. همچنین رابرت جونز 
کلایتون و ادِ وکِســلر از جملة 4 کارتونیست آمریکایی هستند که آثار 
آن ها به این نمایشگاه ارسال شــد. از نظر هیئت داوران، کارهای این 2 

کارتونیست آمریکایی در بخش کارتون شایسته تقدیر اعلام شد. 

خبر

فروش »رگ خواب« از دو و نیم میلیارد عبور کرد
فارس: اقبال مخاطب به فیلم های کمدی همچنــان ادامه دارد، اما در 
این میان فیلم هایی بــا موضوعات اجتماعی نیز نظر مخاطب را به خود 
جلب کرده است. همچنان فیلم »نهنگ عنبر: سلکشن رؤیا« در هفته نهم 
نمایش در صدر جدول نمایش هفتگی و »اکسیدان« در رده دوم جدول 
قرار گرفته است. فیلم اکسیدان در تهران و شهرستان ها تاکنون به فروش 

3میلیارد و 600میلیون تومان رسید. 
همچنین فیلم سینمایی »نهنگ عنبر: سلکشن رؤیا« به فروش 18میلیارد 
و 400میلیون تومان رسید و فیلم »رگ خواب« هم به فروش 2میلیارد و 

550میلیون تومان دست یافت. 

هــنر

بی اعتنایی صداوسیما به اثری با موضوع زندگی پیامبر)ص(

»آخرین فرستاده« هنوز روی آنتن نرفته است

 مهر: مجموعه انیمیشن »آخرین فرستاده« به کارگردانی کیانوش دالوند که موفقیت هایی را در چند جشنواره 
داشته، بعد از چندسال هنوز از آنتن رسانه ملی پخش نشده است. مجموعه انیمیشن های معدودی در این 
سال ها با موضوعات دینی و مذهبی و یا با محوریت یکی از شخصیت های مذهبی در کشور ساخته شده و 
یکی از این مجموعه ها که به مهم ترین شخصیت جهان اسلام می پردازد »آخرین فرستاده« به کارگردانی کیانوش دالوند 
است که زندگانی پیامبر اکرم)ص( را به تصویر کشیده است. برای ساخت این انیمیشن حدود پنج سال زمان صرف شده و 
تولید آن در سال 8۷ آغاز و در سال ۹3 به پایان رسیده است. سریال بلند 28قسمتی »آخرین فرستاده« با مدت زمان 616 

دقیقه به داستان زندگانی رسول اکرم)ص( می پردازد که از عام الفیل آغاز می شود و با فتح مکه خاتمه می یابد.
به گفته داریوش دالوند، تهیه کننده »آخرین فرستاده«، در این سریال مبعث حضرت رسول)ص(، هجرت و جنگ های مهم 
دوران پیامبر چون جنگ خندق مورد بررسی قرار می گیرد. درواقع این انیمیشن روایت متفاوتی از داستان زندگانی پیامبر 
اســلام)ص( است که مهم ترین جنبه های این سریال استفاده از تکنیک سه بعدی و منحصر به فرد است. در این پروژه از 
تکنیک سه بعدی و جلوه های ویژه استفاده شده که با درنظر گرفتن ویژگی های متمایز موردنیاز برای این مجموعه سینمایی 
ـ تلویزیونی طراحی شده اند. انیمیشن »آخرین فرستاده« که اولین حضور خود را در جشنواره کن تجربه کرد، با نام عربی 
»خاتم الرســل ـ خاتم الأنبیاء« در جریان نهمین اجلاس اتحادیه رادیو و تلویزیون های کشــورهای اسلامی به عنوان یک 
انیمیشن برگزیده تجلیل شد. این انیمیشن همچنین توانست در سال ۹4 با حضور در جشنواره »الغدیر« در شهر نجف در 
کشور عراق جایزه بهترین انیمیشن سه بعدی را دریافت کند. با این حال با این که این انیمیشن چندسال است که در اختیار 

صداوسیما قرار گرفته، اما شاید به دلیل تغییر مدیران هنوز نتوانسته به جدول پخش شبکه وارد شود.

پرده شیشه ای چهره - خبر

ایلنا: داریوش اســدزاده بازیگر با بیان اینکه قدیم ها فقط به خاطر عشق به کار 
بازیگری روی صحنه می رفتیم، گفت:  باور کنید هیچ وقت به دنبال کسب شهرت 
و یا کسب درآمد نبودیم. چه کارهایی بود که انجام دادیم اما پولی دریافت نکردیم 
و این فقط عشــق بود که ما را در ادامه  مســیر کمک کرد. متأسفانه این روزها 
این عشــق  به کار را کم تر می بینم. خیلی ها از راه که می رسند و قدم در این راه 
می گذارند دوست دارند راه صدساله را یک ساله طی کنند، حتی بعضی از آدم ها 

هستند برای اینکه چهره شوند پول می دهند و در مقابل دوربین قرار می گیرند.

پول می دهند تا چهره شوند

فارس: ایرج محمدی، تهیه کننده سریال »پاهای بیقرار« در گفت وگو با خبرنگار 
رادیو و تلویزیون خبرگزاری فارس گفت: این سریال در 3فصل، در زمان حال و 
گذشــته، مردادماه وارد مرحله تولید خواهد شد. فصل اول و سوم زمان حال و 
فصل دوم زمان گذشته را شامل می شوند که البته در نسخه نهایی و تدوین شده، 
مخاطب با سریالی 60 قسمتی مواجه خواهد شد که تلفیقی از این 3فصل هستند.
وی ادامه داد: سکانس های ابتدایی با فصل دو که از سال 5۷ تا 64 را به تصویر 

می کشد، شروع می شود و بعد از آن به زمان حال برمی گردیم. 

تولید سریال در۳ فصل متفاوت

تسنیم: علی ســرتیپی، رئیس کانون پخش کنندگان ســینمای ایران درباره 
وضعیت فروش فیلم های سینمایی پس از ماه مبارک رمضان گفت: با پایان یافتن  
ماه مبارک رمضان، فروش فیلم های ســینمایی رونق بیشتری پیدا کرده است. 
وی افزود: فیلم سینمایی»ساعت پنج عصر« تازه ترین ساخته مهران مدیری از 
30 تیرماه به روی پرده نمایش می رود. این فیلم پیش از این قرار بود در روز 28 
تیرماه به روی پرده برود، اما به احترام سالروز شهادت امام جعفر صادق)ع( تصمیم 

گرفتیم اکران آن را از روز جمعه آغاز کنیم.

فیلم مدیری از ۳0 تیراکران می شود

 هنر/ تکتم بهاردوست  فیلم »مالیخولیا« 
فیلمی  اســت به کارگردانی مرتضی آتش زمزم 
که تا پیش از این چندین فیلم کوتاه، مســتند 
و تلویزیونی ســاخته بود و این فیلم چهارمین 
فیلم بلند او بعد از فیلم های »آخرین گزارش«، 
»بن بســت« و »مرگ سپید« محسوب می شود 
که بــه فضای مالیخولیایــی زندگی یک نقاش 

می پردازد.
 ترکیــب بازیگران »مالیخولیا« نیاز به بررســی 
دارد، از گــروه بازیگری می تــوان به محمدرضا 
هدایتی، لیلا اوتادی و لاله اســکندری اشــاره 
کرد. در »مالیخولیا« ســعی  شــده است که هم 
در ساختار به خصوص طراحی صحنه و لباس و 
هم در تصویربرداری، قواعد ژانر رعایت شود. این 
فیلم در شرایطی روی پرده سینما ها رفته است 
که نتوانســته تاکنون فروش قابل توجهی را در 
 اکران بدست آورد، موضوعی که کارگردان در این 
گفت وگو نیز به آن اشاره کرده است. با آتش زمزم 

گفت و گویی ترتیب داده ایم که می خوانید: 

 از حال وهوای این فیلم بگویید. فیلم شما 
برای مخاطب  ولی  دارد،  فضای وهم آلودی 

شما قابل باور است.
من فیلم را یک فیلم رئال می بینم و به این قضیه 
تأکید دارم. حالا شاید وجود مه و هوای زمستانی 
این وهم آلود بــودن را به وجود بیاورد، ولی اصل 

قصه باورپذیر است.
قصه این فیلم در جامعه مبتلا به دارد. این شک 
و شــبهه ای که در این فیلم وجود دارد، در خانه 
در محل کار و... هست و برای خیلی ها ملموس 
است و یا خودشان از این دست مسائل داشته اند 
یا حداقل شــاهدش بوده اند؛ مسائلی که دنیای 
مجازی و وسایل ارتباط جمعی مثل تلفن هم به 

بدتر شدنش دامن زده است.

 آیا شما به عنوان کارگردان موردی را هم 
به داستان جواد شاکرین اضافه کردید؟

فیلم نامه به صورت تیمی  نوشته شده، ولی مجید 
شاکرین و حسین مرتضایی آبکنار در دو مرحله 

فیلم نامــه را نهایی کرده اند که البته با نظر گروه 
سازنده بازنویسی شــده و من هم اندکی به کار 

فرم داده ام.

 تیم بازیگران شما در این فیلم کمی عجیب 
و البته قابل تأمل است؛ کسی مثل محمدرضا 
هدایتی که یک بازیگر طنز است، درکنار لیلا 
اوتادی که یک بازیگر تجاری است، در فیلم 
حضور دارد. چگونه به این بازیگران درکنار 

هم رسیدید؟
این دو بازیگری که شــما از آن هــا یاد کردید، 
خداراشــکر در این فیلم در نقش هایشــان جا 
افتاده اند و شــما به خوبی آن ها را باور می کنید. 
کســی مثل محمدرضا هدایتی به خوبی در این 
اینجــا در یک نقش کاملاً جدی ظاهر شــده و 
توانســته از پس نقشــش بربیاید. حقیقت این 
اســت که من از ابتدا به بازیگــران دیگری برای 
این نقش ها فکر می کردم و هیچ ذهنیتی از این 
هنرمندان نداشتم. مثلاً زمانی که فیلم نامه نوشته 
می شــد، در ابتدا برای نقشی که الان محمدرضا 
بازی می کند به شــهاب حسینی فکر می کردم، 

ولی چون بودجه شــخصی بود، اصلاً ســراغش 
نرفتم. برای این گفتم بیاییم و سراغ آدم جدیدی 
برویم که همان توانایی را داشته باشد. می دانستیم 
ریسک دارد، ولی رفتیم سراغ محمدرضا هدایتی 
و الان از این انتخاب راضی ام، چون به نظرم بازیگر 
توانمندی اســت و خوشحالم که برای این نقش 

سراغ کلیشه های روز سینما نرفتم.

 کمی  درخصوص شیوه فیلم برداری فیلم 
بگویید. می خواستید با این مدل فیلم برداری 

طرحی نو دراندازید؟
من بــرای فیلم برداری این فیلــم به دنبال فرم 
خاصی بودم و وقتی پشت دوربینت یک حرفه ای 
سینما مثل تورج اصلانی است، کسی که سینما 
را می شناسد و قاب بندی هایش در سینما زبانزد 
است و به موقع هم فرم گراست، چه چیزی از این 

بهتر؟
با تورج صحبت کردم و ســلیقه هایمان را به هم 
نزدیک کردیم و به یک نتیجه رسیدیم و به فرم 
قصه هم کمک کردیم. در تدوین هم به همین 
شکل آن فضای مالیخولیایی هم در نگارش و هم 

در تدوین لحاظ شده بود.
ولی فیلم اصلًا سیاه نیست، زیباست و پلان های 
زیبای زیادی دارد و بازی هایش روان و تأثیرگذار 
اســت و گاهی پیش می آید کــه می آیی فیلم 

هنری بسازی، ولی از آن طرف بام می افتی.
این فیلم خیلی پرکشــش است و پیش روندگی 
دارد. البتــه ایــن فیلم، فیلــم مخاطب خاص 
اســت. کســی که کتاب می خواند و مشغولیت 

فرهنگی دارد از این کار اســتقبال می کند و من 
بازخوردهای خوبی از این کار گرفتم.

 کشــش و تنش اقتضای این گونه آثار 
است.

نقطه عطف با تنش در این گونه کارها فرق دارد. 
اتفاقاتی که مســیر داســتان را تغییر می دهد، 
زاویــه دید های مختلفی دارد و این قضیه باعث 
جذابیت های بصری می شود و ساختار دراماتیک 
دارد و به خوبی می تواند این حس را به مخاطب 

القا کند.

 در ســاخت این فیلــم رویکردتان به 
فیلم های هنری بوده یا فیلم های تجربی؟

نمی گویم فیلم هنری ساخته ام، ولی تجربیاتم را 
آورده ام و در خدمــت یک کار فرمی  قرار داده ام، 
چــون از ابتدا هم همین تصمیم را داشــته ام و 
نمی خواستم فیلمی  شبیه همه فیلم های درحال 
اکران بسازم. دلم می خواست کاری را تجربه کنم 
که کمتر در ایران اتفاق افتاده است. می خواستم 

یک اثر مؤلف بسازم.

 از معماری در این فیلم استفاده کرده اید.
معماری در این کار در دل قصه جای داده شده و 
درواقع یک استفاده ابزاری از آن شده است، البته 
نه به شکلی که مخاطب خیلی راحت از کنارش 
بگذرد. می خواســتم اگر فیلم به جشنواره های 
خارجی رفت، به این شکل  کشورم را درست به 
دنیا معرفی کنم. به نظرم فیلم »مالیخولیا« یک 

فیلم آبرومند و شیک است.

 از زمان اکران راضی هستید؟
فیلم من اســیر شــرایط اکران شد. مجبورم در 
این فضا کارم را اکــران کنم، چون نمی توانم از 
سینمادار هم بخواهم که سانس های آخر شبش 
را به من بدهد. مشــخص است که در سانس 5 
و 6 فیلم فروش نمی رود. ولی به هرجهت نه! از 
اکران راضی نیستم. امیدوارم قشر فرهنگی ما از 

این مدل فیلم ها حمایت کنند.

با مرتضی آتش زمزم کارگردان فیلم سینمایی »مالیخولیا«

فیلم من اسیر شرایط اکران شد

آنچه می خوانید

کارگردان می گوید که از ابتدا به 
بازیگران دیگری برای این نقش ها 
فکر می کرده و هیــچ ذهنیتی از 
این هنرمندان نداشــته اســت. 
او می گویــد: زمانی کــه فیلم نامه 
نوشــته می شــد، در ابتــدا برای 
نقشی که الان محمدرضا هدایتی 
بازی می کند، به شــهاب حسینی 
فکر می کردم، ولــی چون بودجه 
شخصی بود، اصلاً سراغش نرفتم
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خط بين الملل

مرگ يك زن با فشار هواى موتور هواپيما 
خط قرمز: فشار هواى موتور هواپيماى جت در هنگام برخاستن زنى را به كام 
مرگ كشــاند.   فشار هواى موتور هواپيماى جت هنگام برخاستن از اين باند 
باعث شــد يك زن 57 ساله به سوى ديواره كنار فرودگاه پرتاب شود و سرش 
به يك بلوك بتونى برخــورد كند. بلافاصله پس از اين حادثه، زن مصدوم به 
بيمارستان انتقال يافت اما بر اثر ضربه اى كه به سرش وارد شده بود جان خود 

را از دست داد.
فرودگاه پرنسس جوليانا از محل هاى مورد توجه علاقه مندان به هواپيماست زيرا 
هواپيماها هنگام فرود آمدن و برخاستن از آن در ارتفاع نسبتاً كمى از بالاى سر 

جهانگردان در ساحل پرواز مى كنند.

دربى خونين در برزيل 
در  دربــى  برگــزارى   ركنــا: 
درگيرى  با  برزيل  ســائوپائولوى 
هواداران و كشــته شــدن يك 
هوادار همراه بود.  دربى تيم هاى 
با  و كورينتيانــس  پالميــراس 
حواشى بسيارى در برزيل همراه 
بــود و به درگيرى هــواداران و 
دخالــت پليس انجاميــد. اين 
مســابقه كه با نتيجه 2 بر صفر 

به نفع تيم كورينتيانس به پايان رســيد با درگيرى هــواداران دو تيم و اراذل 
و اوباش همراه شد. اين درگيرى ها تا جايى پيش رفت كه يك هوادار به قتل 
رسيد و دو نفر هم دستگير شدند. اين اتفاق در حالى رخ داد كه هفته گذشته 
در ريودوژانيرو بعد از مســابقه تيم هاى فلامينگو و واسكو داگاما يك هوادار با 

اسلحه به قتل رسيد.

سيل در هند جان 24 نفر را گرفت 
خط قرمز: سيل و رانش زمين در هند منجر به جان باختن 24 نفر و بى خانمان 
شــدن دهها نفر شده است.  بارندگى شديد فصلى در ايالت هاى شمال شرقى 
هند كه از چند روز گذشــته آغاز و همچنان ادامه دارد باعث بالا آمدن سطح 
آب رودخانه ها، جارى شدن سيل، رانش زمين و آوارگى صدها نفر شده است. 
بر اساس گزارش ايندياتايمز، مقامات دولتى هند با تأييد جان باختن 24 نفر بر 
اثر رانش زمين و سيل در شمال شرقى هند اعلام كردند احتمال افزايش تعداد 
قربانيان وجود دارد. «جالاش پرتين» معاون فرماندار آرناچال پرادش اظهار كرد 
رانش زمين در روستايى در منطقه «پاپوم پره» در نزديكى «ايتانگر» مركز اين 

ايالت باعث كشته شدن 14 نفر شده است.
وى افزود: قربانيان اين حادثه اعضاى چهار خانواده بودند كه براثر رانش زمين 

جان خود را از دست دادند.

13

يك كشته و يك مصدوم در 
حادثه كاروان پياده بافق به مشهد

خط قرمز: مدير فوريت ها و حوادث غير مترقبه استان يزد 
گفت: در برخورد يك دستگاه وانت مزدا در 20 كيلومترى 
بشــرويه به كاروان پياده راهيان بافق به مشهد يك نفر از 
اعضاى كاروان كشــته و يك نفر مصدوم شد. دكتر دهقان 
افزود: مصدوم حادثه به بيمارســتان منتقل شد. وى گفت: 
علت حادثه در دســت بررسى اســت و اطلاعات تكميلى 

متعاقباً اعلام مى شود.

شمار قربانيان قاتل آتنا به 3 نفر رسيد
ركنا: قاتل آتنا اصلانى از راز جسد سوخته زن 30 ساله پرده 
بردارى كرد.  هم اكنون حفارى جهت پيدا كردن سر جسد 
زن 30 ســاله كه در سال93 در محله باوفا سوخته بود در 
نزديكى همان محل در حال انجام است. گفته مى شود قاتل 
آتنا اصلانى به اين قتل هولناك نيز اعتراف كرده است، با اين 
حساب شمار قتل هاى اسماعيل رنگرز به سه فقره مى رسد. 
حال بايد منتظر ماند تا مشخص شود مرگ دختر 17 ساله 
در روستاى گوشلو به سمت پارس آباد ارتباطى به اسماعيل 

رنگرز دارد يا خير؟

مرگ يك زن در آسانسور 
بيمارستان

خط قرمز: به دنبال حادثه اى در بيمارستان مسيح دانشورى 
يك زن 41ساله در آسانسور اين بيمارستان جان باخت.  بر 
اساس اين گزارش در سانحه عصر ديروز خانمى 41ساله با 
سقوط از آسانسور اين بيمارستان، جان خود را از دست داد. 
در ســانحه مذكور، اين خانم با سقوط از آسانسور در طبقه 

همكف به طبقه منفى2 جان باخت.

دو قاتل زن گناوه اى دستگير شدند
خط قرمز: دو نفر متهمى كه پس از قتل خانمى در گناوه 

جسد وى را آتش زده بودند، شناسايى و دستگير شدند. 
ســردار حيدرعباس زاده فرمانده انتظامى استان بوشهر در 
گفت و گو با خبرنگار ركنا، گفت: در ششــمين روز از تيرماه 
سال جارى فردى به كلانترى شهر گناوه مراجعه و ادعا كرد، 
همســرش روز گذشته با يك دستگاه خودرو پرايد به قصد 

پمپ بنزين از منزل خارج و تاكنون برنگشته است.
وى اضافه كرد: پس از تشــكيل پرونده اوليه در كلانترى، 
تيمــى ويژه از كارآگاهان پليس آگاهى شهرســتان گناوه 
بررسى موضوع را در دستور كار قرار داده و پس از چند روز 
اقدام اطلاعاتى و پليسى دو نفر مظنون شناسايى و دستگير 
شــدند. فرمانده انتظامى استان بوشهر بيان كرد: مظنونين 
دســتگير شــده به هويت «ر.ج» با 3 فقره سابقه كيفرى و 
«م.ب» با 16 فقره ســابقه كيفرى طى دو عمليات جداگانه 

دستگير و به پليس آگاهى منتقل شدند.
به گفته اين مقام ارشــد پليس، متهمين دستگير شده در 
مواجهه با مدارك و مستندات پليس به قتل مقتول اعتراف 
و گفتند، ابتدا مقتول را خفه كرده و سپس جسدش را آتش 
زده اند و در ادامه نيز خودرو  مقتول را در يكى از خيابان هاى 

گناوه آتش زده اند.
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خط قرمز: متهم براى عملى كردن نقشه جيب برى هايش 
تغيير چهره مى داد و با راه انداختن دعواهاى صورى جلوى 
عابربانك جيب برى مى كرد. حالا عكس بدون پوشش متهم 

منتشر شده تا مالباختگان او را شناسايى كنند.
7 خرداد ماه فردى با مراجعه به كلانترى 118 ستارخان به 
مأمورين اعلام كرد كه كارت عابر بانكش به شيوه جيب برى 
سرقت شده و سارق يا سارقين بيش از 21 ميليون تومان از 

حسابش برداشت كردند.
با تشــكيل پرونده مقدماتى با موضــوع «جيب برى» و به 
دستور بازپرس شعبه دهم دادسراى ناحيه 2 تهران، پرونده 
جهت رسيدگى در اختيار اداره هفدهم پليس آگاهى تهران 

بزرگ قرار گرفت.
*اظهارات مالباخته

مالباختــه پس از حضــور در اداره هفدهم پليس آگاهى در 
اظهاراتش به كارآگاهان گفت:  ســاعت 18 من در  يكى  از 
بانك هاى خيابان شادمان اقدام به برداشت مبلغ 150 هزار 
تومــان از كارت عابر بانك خود كردم؛ در همين زمان فردى 
جلوى دستگاه عابربانك، پشت سر من ايستاده بود. همزمان 
در خيابان مشــاجره و درگيرى مابين چند نفر ايجاد شده 
بــود كه توجه مرا به خود جلب كرد به اين شــكل كه جلو 
دســتگاه در حين انجام عمليات بانكى چندين بار كج شده 
و به سمت دعوا نگاه انداختم؛ احتمال مى دهم كه در همين 
زمان، شخصى كه پشت سر من ايستاده بود موفق به برداشتن 
رمز عابربانك من شده باشد؛ پس از برداشت مبلغ مورد نظر 
خود، به سمت ايستگاه اتوبوس واقع در ستارخان رفتم؛ قبل 
از سوار شدن به اتوبوس، شخصى در حال سيگار كشيدن به 
من نزديك شد و با آتش سيگارش لباس مرا سوزاند كه اين 
اقدامش باعث درگيرى ميان ما شد؛ همين بهانه فرصت لازم 
را براى سرقت كارت عابربانك به اين شخص داد. اين شخص 

پس از دقايقى از من عذرخواهى كرد و بلافاصله از محل دور 
شد؛ 40 دقيقه بعد متوجه اولين برداشت از حساب خود شدم 
و در كمتر از چند ساعت بيش از 21 ميليون تومان از حساب 

من برداشت شد.
*تحقيقات پليسى

بــا توجه به اظهارات مالباخته مبنى بر ســارق احتمالى در 
پشت سرش در زمان انجام عمليات بانكى در مقابل دستگاه 
خودپــرداز، كارآگاهان به بررســى تصاوير بدســت آمده از 
دوربين مداربسته بانكى پرداخته و صحت اظهارات مالباخته 
تماماً تأييد شــد. بررسى تصاوير بدست آمده از دوربين هاى 
مداربســته نشان داد فردى كه پشــت سر مالباخته حضور 
داشــته، در يك زمان مناسب اقدام به برداشت (سرقت) رمز 
عابربانــك مالباخته نموده و در ادامه با تعقيب مالباخته، در 
ايستگاه اتوبوس به شيوه سوزاندن لباس مالباخته بوسيله ته 
سيگار زمينه ايجاد درگيرى با مالباخته را جهت سرقت كيف 

حاوى عابر بانك ايجاد كرده است.
در ادامه و با بررســى تراكنش هاى مالى حســاب عابربانك 
مالباخته، كارآگاهان اطلاع پيدا كردند كه سارق در چندين 
نوبت، با مراجعه به چندين مركز تجارى اقدام به برداشــت 

پول از حســاب مالباخته كرده است؛ از جمله در يك نوبت 
با مراجعه به يــك صرافى تعداد 17 عدد ســكه تمام بهار 
خريــدارى و در يك نوبت نيز با مراجعه به يك مركز خريد 

بيش از 300 هزار تومان اقلام خريد كرده بود.
*شناسايى مجرم سابقه دار

با بهره گيرى از تصاوير بدست آمده از دوربين هاى مداربسته 
بانك شعبه شادمان، صرافى محل خريد 17 سكه طلا، مركز 
خريد و...، كارآگاهان موفق به شناسايى دو تصوير متفاوت از 
سارق شدند؛ تصاوير بدســت آمده حكايت از آن داشت كه 
سارق با تغيير چهره خود و با استفاده از تجهيزات گريم (كلاه 

گيس و... ) سعى داشته تا مانع از شناسايى خود شود.
تمامى شــواهد و دلايل حكايت از آن داشــت كه سارق، از 
مجرمين سابقه دار و حرفه اى است؛ لذا تصاوير بدست آمده 
از وى مورد چهره نگارى و تحقيقات پليســى قرار گرفت و 
سرانجام آرش. ب (متولد 1359) به عنوان يكى از مجرمين 

سابقه دار و حرفه اى مورد شناسايى قرار گرفت.
*دستگيرى متهم 

كارآگاهان اداره هفدهم با مراجعه به محل سكونت آرش در 
خيابان بهبودى و انجام تحقيقات پليسى اطلاع پيدا كردند كه 
وى دقيقاً چند روز پس از سرقت عابربانك و برداشت بيش 
از 21 ميليون تومان از حساب مالباخته، از اين محل متوارى 
شده است. اقدامات پليسى براى شناسايى آخرين مخفيگاه 
آرش در دســتور كار كارآگاهان اداره هفدهم پليس آگاهى 
قرار گرفت تا نهايتاً مخفيگاه آرش در منطقه سى مترى جى 
- سى مترى زمانى شناسايى شد؛ سرانجام آرش دستگير و 
در بازرسى از مخفيگاهش ده ها كارت عابربانك متعلق به افراد 
غير كشف شــد؛ آرش در همان تحقيقات اوليه صراحتاً به 
مسروقه بودن تمامى كارت ها و سرقت همگى آن ها به شيوه 

جيب برى اعتراف كرد.

 متهم براى عملى كردن نقشه جيب برى هايش 
تغيير چهره مى داد و با راه انداختن دعواهاى صورى جلوى 
عابربانك جيب برى مى كرد. حالا عكس بدون پوشش متهم 

مأمورين اعلام كرد كه كارت عابر بانكش به شيوه جيب برى 
 ميليون تومان از 

با تشــكيل پرونده مقدماتى با موضــوع «جيب برى» و به 
 تهران، پرونده 

 ستارخان به 
مأمورين اعلام كرد كه كارت عابر بانكش به شيوه جيب برى 

دعواهاى صورى جيب بر هزار چهره مقابل خودپرداز

خط قرمز: زن ســارقى كه با استفاده از كارت هاى 
دانشجويى سرقتى وارد دانشــگاه ها و خوابگاه هاى 
دانشجويى شده و اقدام به سرقت مى كرد در جريان 
تحقيقات پليســى كارآگاهان پايگاه چهارم پليس 
آگاهى دستگيرشد.  در پى وصول اخبار و اطلاعات 
مبنى بر فعاليت يكى از مجرمان سابقه دار در زمينه 
خريد و فروش اموال مسروقه در مخفيگاهش واقع در 
شرق تهران، كارآگاهان پايگاه چهارم پليس آگاهى 
تهران بزرگ با شناســايى دقيق اين مكان واقع در 
خيابان شهيد مدنى و انجام هماهنگى با داديار شعبه 
دهم دادسراى ناحيه 4 تهران، به اين محل اعزام و در 
بازرسى از آنجا موفق به كشف مقادير متنابهى اموال 

مسروقه از جمله دو دستگاه لپ تاپ شدند.
*اظهارات دانشجوى دانشگاه 

با بررسى مشخصات دو دستگاه لپ تاپ كشف شده، 
كارآگاهان پايگاه چهارم پليس آگاهى اطمينان پيدا 
كردند كه هر دو لپ تاپ داراى سابقه سرقت بوده و 
متعلق به يكى از دانشجويان دانشگاه شهيد بهشتى 
است. با حضور دانشــجوى دانشگاه شهيد بهشتى 

در پايــگاه چهارم آگاهى، وى ضمن شناســايى دو 
دستگاه لپ تاپ در خصوص نحوه سرقت اموالش به 
كارآگاهان گفت: 25 ارديبهشت ماه  در داخل كلاس 
دانشگاه حضور داشتم؛ يكى از لپ تاپ ها نياز به شارژ 
كردن داشــت و به همين علت آن را به برق وصل 
كرده بودم و لپ تاپ دوم را نيز به صورت خاموش در 
زير آن گذاشته بودم؛ مابين دو كلاس درس بود كه 
براى دقايقى به همراه دوستان از كلاس خارج شدم 
اما زمانى كه به كلاس بازگشــتم، در كمال تعجب 
متوجه شدم كه هر دو دستگاه لپ تاپم سرقت شده 

است.
*شناسايى و دستگيرى 

كارآگاهان پايگاه چهارم پليس آگاهى در تحقيقات از 
فروشنده اموال مسروقه اطلاع پيدا كردند كه خانم 
جوانى به نام الهام (متولد 1356) چند روز پيش از 
عمليات كارآگاهان پايگاه چهارم آگاهى، دو دستگاه 
لپ تاپ مسروقه را به خريدار اموال مسروقه تحويل 
داده است. كارآگاهان پايگاه چهارم پليس آگاهى با 
شناسايى محل سكونت «الهام. ت» در خيابان شهيد 

مدنى، ضمن دستگيرى و انتقال «الهام. ت» به پايگاه 
چهارم آگاهى در بازرسى از اين محل موفق به كشف 
دهها كارت دانشجويى متعلق به دانشگاه هاى مختلف 

تهران و همچنين ده ها كيف زنانه شدند.
الهام. ت كه پس از انتقــال به پايگاه چهارم پليس 
آگاهى چاره اى جز اعتراف و بيان حقيقت نداشــت، 
صراحتاً به ده ها فقره ســرقت از مراكز دانشجويى و 
سرقت اموال متعلق به دانشجويان بويژه دانشجويان 
خانم اعتراف كــرد؛ وى در اعترافاتش به كارآگاهان 
گفت: زمانى كه دانشــجويان دختــر قصد ورود به 
دانشــگاه را داشــتند، به همراه آن ها وارد دانشگاه 
مى شــدم؛ حتى با آن ها در كلاس اســاتيد حاضر 
مى شــدم تــا زمان مناســبى براى ســرقت اموال 
دانشجويان پيدا شود؛ معمولاً دانشجويان در مابين 
كلاس ها، كيف ها و ديگر اموال خود را داخل كلاس 
جا مى گذارند و خودشان از كلاس بيرون مى روند و 
همين زمان، بهترين زمان براى انجام سرقت است؛ 
بيشــتر كيف هاى پول و كارت هاى دانشــجويى را 

سرقت مى كردم.

دستگيرى 
شبح 

خوابگاه هاى 
دانشجويى 

دختران



گزارش اختصاصى قدس از پشت پرده اصرار براى برگزارى دربى در اروپا

رد پاى « ژوزه» و كسر 6            امتياز در ميان است
 فوتبال  سينا حسينى    على اكبر طاهرى تمام توان خود 
را به كار گرفته است تا دربى در اروپا برگزار شود به همين دليل 
اين روزها به شدت در حال رايزنى است تا بتواند مقدمات اين 
بازى را فراهم كند. او در نخستين گام پس از اين كه از طريق  
اسپانسر مشترك استقلال و پرسپوليس متوجه شد مشكل 
زمين بسيار جدى است با على دايى سرمربى تيم فوتبال سايپا 
تماس گرفت تا از طريق روابــط او بتواند در آلمان يك زمين 

مناسب براى ديدار سنتى تيم هاى بزرگ پايتخت پيدا كند.
اما سوال بزرگ براى علاقمندان به تيم فوتبال پرسپوليس 
اين اســت كه چرا طاهرى به هــر قيمتى مى خواهد اين 
ديدار برگزار شــود در شرايطى كه مسئولان سازمان ليگ 
تهديد كردند اگر ديدار ســوپر جام در تاريخ اعلام شــده 

برگزار نشود  قطعا با تيم متخلف برخورد خواهد شد.
منابع خبرى نزديك به باشگاه پرسپوليس مدعى هستند 
اين ديدار از نظر مالى براى پرســپوليس و استقلال بسيار 
قابل اهميت اســت به همين دليل مســئولان باشــگاه 
پرســپوليس كه به خوبى مى دانند تا كمتر از بيست روز 
ديگر راى نهايى پرونده شكايت ژوزه پرتغالى اعلام خواهد 
شد و باشگاه پرسپوليس محكوم به پرداخت جريمه و كسر 
امتياز خواهد شد به دنبال اين هستند منابع كافى مالى را 

فراهم كنند تا پرسپوليس متضرر نشود.
گفته مى شود باشــگاه پرســپوليس در صورتى كه درآمد 
هنگفت اين بازى را از دست بدهد به احتمال فراوان ناچار مى 
شود به دليل راى سنگين كميته انضباطى فيفا در خصوص 
محكوميت در پرونده ژوزه فصــل جديد را با امتياز 6منفى 
شــروع كند . در همين رابطه منابــع خبرى به قدس اعلام 
كردند كه تهديد مســئولان سازمان ليگ نيز جدى نيست و 
همانگونه كه مشكل ثبت قراردادهاى اين باشگاه با بازيكنان 
پرســپوليس مرتفع شد اين مشكل نيز برطرف خواهد شد و 

سازمان ليگ زمان برگزارى بازى را تغيير خواهد داد.
گويا پس از اين كه طاهرى بــا مهدى تاج در اين ارتباط 
سخن گفته اســت وى به صورت تلويحى اعلام كرده هر 
كمكى از او ســاخته باشــد دريغ نخواهد كــرد و در اين 
خصوص شخصا با بهاروند و فتاحى صحبت خواهد كرد و 
زمان برگزارى اين ديدار را تغيير خواهد داد. گفته مى شود 
پشــت پرده دعوت اسپانسر بازى از مهدى تاج و كارلوس 
كى روش نيز همراهى مجموعه مديريتى فدراســيون در 
ايــن ارتباط بوده تا مهدى تاج با تغيير برنامه ســوپر جام 

ايران موافقت كند.
  جريمه پرسپوليس با كدام قدرت؟

تاريخ دربى جديد ســرخابى ها 31 تير ماه است؛ و تاريخ 
ســوپرجام يك روز قبل در 30 تير. حالا پرسپوليسى ها با 
توجه به ســودى كه از ديدار آلمان نصيب شان مى شود به 
سازمان ليگ براى تاخير يا لغو اين ديدار فشار مى آورند؛ و 
از سمت ديگر سازمان زير بار نمى رود و اصرار به برگزارى 
بازى در تاريخ از پيش تعيين شده دارد. در اين بين شايعاتى 
درباره انصراف پرســپوليس از حضور در سوپرجام شنيده 
مى شود؛ و همزمان سازمان ليگ به تندى هشدار داده كه 
برخورد جدى با اين اتفاق خواهد كرد. اما كدام برخورد؟ و 
البته با كدام قدرت؟ سعيد فتاحى در يكى دو روز اخير با 
تاكيد بر اجرايى كردن قانون چندين بار تكرار كرده كه «با 
متخلف سوپرجام مطابق با قانون برخورد خواهد شد.» كدام 
قانون؟ جريمه مالى؛ كه هيچ وقت پرداخت نشــده؟ كسر 

امتياز؛ كه عملا مثل غالب اتفاقات ريز و درشت مملكت مان 
تحت تاثير مصلحت انديشى قرار مى گيرد؟ ديگر چيزى به 
ذهن من نمى رسد! واقعا چه جريمه اى مى تواند هم قابليت 
اجرايى داشته باشــد؛ و هم بازدارنده باشد تا پرسپوليس 
را مجبور به حضور در ســوپرجام كند؟ واقعيت ماجرا اين 
است كه سازمان ليگ هيچ قدرتى ندارد و اين تهديدهاى 

توخالى هم به طنز مى ماند تا به تهديد. 
  غايبان دربى

اگر اتفاق خاصى نيفتد و بازى طبق برنامه برگزار شــود، 
به احتمال زياد 13 غايب خواهد داشت كه بيشتر غايبان 
آن استقلالى هستند. اميد نورافكن، مهدى قائدى، مجيد 
حسينى و آرمين ســهرابيان به زودى به اردوى تيم اميد 
اضافه مى شوند. اميد ابراهيمى و محسن كريمى به تازگى 
عمل جراحى كرده اند و قطعا به بازى نمى رسند. به احتمال 
زياد منصوريان درباره مجتبى جبارى و فرشيد باقرى هم 

ريســك نخواهد كرد و به آنها بــازى نخواهد داد و گفته 
مى شــود لئاندرو پادوانى هم مصدوميتــى دارد كه مانع 

حضور او در دربى خواهد شد.
از پرسپوليس هم صادق محرمى به اردوى تيم اميد اضافه 
مى شود. وحيد اميرى مصدوم اســت و كمال كاميابى  نيا 
هم به تشخيص برانكو در اين بازى حاضر نخواهد بود. به 
احتمال زياد مهدى طارمى هم به دليل شركت نكردن در 
تمرينات روزهاى گذشته و عدم آمادگى مناسب، در دربى 

آلمان غايب خواهد بود.
  كى روش و دايى 

گفته مى شــود مســئولان برگزارى اين ديدار از كارلوس 
كى روش سرمربى تيم ملى فوتبال ايران نيز براى تماشاى 
اين بازى دعوت رسمى به عمل آورده اند. على دايى ديگر 
چهره  سرشناســى است كه براى تماشــاى اين ديدار در 

آلمان از او دعوت شده است.

آمادگى عجيب طارمى در اوكراين
ورزش سه: عليرغم گذشت سومين هفته آماده سازى طارمى 

در حالى به اردوى پرسپوليس در كيف اضافه شد كه كادرفنى و 
بدنسازى باشگاه نسبت به وضعيت بدنى او ابراز اميدوارى كردند. 

طارمى كه به نظر مى رسد در روزهاى دور از پرسپوليس تمرينات 
آماده سازى خود را پشت سر گذاشته، فاصله كمى نسبت به ديگر 
بازيكنان دارد و اين مساله مى تواند گمانه زنى ها در خصوص دورى 

چند هفته اى او از تركيب اصلى را كاهش دهد. 

بازيكن تراكتورسازى اردوى تيم اميد را 
ترك كرد

ورزش: باشگاه تراكتورسازى كه دو تن از بازيكنانش را به تيم اميد 
داده بود، پس از مصدوميت هادى محمدى، عارف آغاسى را از اين 
تيم پس گرفت.عارف آغاسى و مهدى محمديان دو بازيكنى بودند 
كه در اردوى تيم اميد حضور داشــتند، اما آغاسى با ترك اردوى 
تيم اميد، از صبح ديروز به اردوى تراكتورســازى در هتل المپيك 
ملحق شده است. عارف آغاسى مدافع ميانى است و به نظر مى رسد 

اصلى ترين گزينه براى پر كردن جاى هادى محمدى باشد.

مديرعامل سايپا : 
پيشنهادى از آژاكس به ما نرسيد

تسنيم: رضا درويش مديرعامل باشگاه سايپا درخصوص حرف هاى 
چنــد روز پيش محمودرضا فاضلى كه گفته بــود مهدى ترابى از 
باشگاه آژاكس آمســتردام پيشنهاد داشت، اما على دايى و باشگاه 
سايپا با جدايى او مخالفت كردند، اظهار داشت: درمورد مهدى ترابى 
پيشنهادى از باشگاه آژاكس به دست ما نرسيده است. طبيعتا بايد 
اين پيشــنهاد به  دست ما برسد تا سپس كادر فنى در جريان قرار 

بگيرند، ولى چنين پيشنهادى به باشگاه ارائه نشد.

پيروزى پانيونيوس با درخشش
 ايرانى ها در ليگ اروپا

ورزش: بازى رفت مرحله دوم مقدماتى ليگ اروپا (مرحله پلى  آف) 
بامداد ديروز ميان تيم هاى پانيونيوس يونان و گوريسا اسلوونى در 
ورزشگاه نيوازميرناى شــهر آتن برگزار شد و با برترى تيم ميزبان 
پايان يافت.پانيونيوس كه براى اولين بار از مسعود شجاعى و احسان 
حاج صفى به صورت مشترك در تركيب اصلى خود بهره  مى گرفت 
توانست با نتيجه 2 بر صفر گوريسا اسلوونى را شكست دهد و گام 
بلندى براى صعود به مرحله بعدى ليگ اروپا بردارد. گل اول بازى 
توسط صمد يشيل، مهاجم  ترك تبار پانيونيوس در دقيقه 12 روى 

پاس مسعود شجاعى به ثمر رسيد. 

استقلال- آرارات در ايروان 
ورزش: طبق برنامه اســتقلالى ها روز يكشنبه در ديدارى دوستانه 
به مصاف آرارات ايروان خواهند رفت كه هماهنگى ها براى برگزارى 
اين ديدار انجام شده است.از سوى ديگر به احتمال فراوان اعضاى 
تيم استقلال بعد از پايان اين مسابقه ايروان را به مقصد تهران ترك 
خواهند كرد.اين بازى در حالى برگزار مى شــود كه زمان برگزارى 

دربى استقلال و پرسپوليس به 31 تير موكول شده است.  

نانگ به پارس جنوبى جم پيوست
ورزش: بازيكن پيشين تيم استقلال خوزستان به تيم فوتبال پارس 
جنوبى جم پيوســت. آلويس نانگ بازيكن فصل گذشته استقلال 
خوزســتان با قراردادى يكســاله به پارس جنوبى جم پيوست.اين 
قرارداد بعد از تاييد تســت پزشــكى اين بازيكن توسط ايفمارك 

رسميت خواهد يافت.

بلاتكليفى كفشگرى
تسنيم: مهرداد كفشــگرى در خصوص اينكه چرا هنوز با تيمى 
قرارداد امضا نكرده است، گفت: ســال گذشته از اعتماد كردن به 
برخــى از آدم ها ضرر كردم به هميــن دليل نمى توانم به راحتى به 
بعضى ها اعتماد كنم. همين موضوع باعث شــده امسال با وسواس 
بيشترى تيمم را انتخاب كنم. در حال حاضر در حال مذاكره با چند 
تيم هستم و فكر مى كنم تا چند روز آينده وضعيتم مشخص شود.

ملى پوشان اميد امروز به قرقيزستان 
مى روند

ورزش: تيم فوتبال اميد ايران براى حضور در مســابقات مقدماتى 
قهرمانى آســيا عصــر امروز تهــران را به مقصد بيشــكك ترك 
مى كند. شاگردان امير حسين پيروانى عصر امروز براى حضور در 
رقابت هاى مقدماتى قهرمانى زير 23 سال آسيا تهران را به مقصد 
بيشــكك ترك خواهند كرد. مراسم جشن بدرقه اعضاى تيم اميد 

عصر ديروز در هتل آكادمى مركز ملى فوتبال برگزار شد.

احتمال حضور افشين در فولاد
ورزش : تيم فولاد خوزســتان براى تقويت تيم خود هنوز نياز به 
جذب چند بازيكن در پســت هاى مختلــف دارد و با نظر هيئت 
مديــره حضور بازيكن خارجى در اين تيم منتفى شــد. شــنيده 
مى شود آرش افشــين مهاجم رامهرمزى سابق اين تيم كه فصل 
قبل در تيم هاى استقلال تهران و استقلال خوزستان حضور داشت، 
يكى از گزينه هاى اصلى كادرفنى به حســاب مى آيد.بايد منتظر 
مانــد و ديد كه تصميم نهايى كادرفنى بــراى حضور اين مهاجم 

خوزستانى چه خواهد بود.

حمله تتلو به استقلال؛ خانه سالمندان
ورزش: اميرحســين مقصودلو خواننده زيرزمينى ملقب به تتلو با 
انتشار پستى اينستاگرامى از باشگاه استقلال به دليل جذب بازيكنان 
بالاى 30 ســال و البته بى اعتنايى به خــود او انتقاد كرد. او در اين 
پســت عكس چند بازيكن اســتقلال را به همراه سن تك تك شان 
منتشر كرده كه در ميان بازيكنانى مثل جبارى، حيدرى و جپاروف 
34 ساله، عكس وريا غفورى 30 ساله هم ديده مى شود! جالب اينكه 
در اين پست، تتلو سن خودش را 29 سال و قيمتش را مجانى اعلام 
كرده اســت. ظاهرا از ديد تتلو وريا غفورى با 30 سال سن سالمند 

محسوب مى شود ولى خود او با 29 سال سن جوان است!

ضد حمله

حدادى فر: اروپا ، جام جهانى و قهرمانى 
حسرت هاى من هستند

ورزش سه: قاسم حدادى فر هافبك چپ پاى ذوب آهن چهارشنبه هفته گذشته 
تولد 34سالگى اش را جشن گرفت.او در مورد بزرگ ترين حسرت فوتبالى  اش 
در سال هاى اخير گفت: من در اين سال ها سه حسرت بزرگ داشتم. اول اينكه 
دوست داشتم در اروپا فوتبال بازى كنم، ولى اين اتفاق نيفتاد. البته از تيم هاى 
عربى در مقطعى پيشنهاد داشتم كه سرباز شدم و نتوانستم بروم. حسرت دوم 
من بازى در جام جهانى است كه در دوره قبل اين اتفاق مى توانست رخ بدهد، 
ولى متأســفانه در جام جهانى برزيل بازى نكردم. حسرت سوم من هم قهرمان 
شــدن با ذوب آهن در ليگ برتر است. البته من مى توان اين قهرمانى را تجربه 
كنــم و اميدوارم تا زمانى كه فوتبال بازى مى كنم با ذوب آهن يك بار قهرمانى 

در ليگ ايران را تجربه كنم.

مازيار زارع: خداحافظ فوتبال
ورزش: ملى پوش سابق بندرانزلى به طور ناگهانى خداحافظى خود از دنياى 
فوتبال را اعلام كرد و گفت اين فوتبال جاى من و آدمهايى مثل من نيســت.  
مازيار زارع پس از اعلام خبر خداحافظى خود گفت: براى باقى ماندن در فوتبال 
ايران بايد فاكتورهايى داشــته باشى كه من اين فاكتورها را ندارم و به همين 
دليل نمى توانم ديگــر ادامه بدهم، پس ترجيح ميدهم از فوتبال خداحافظى 
كنم، اين فوتبال جاى آدم هايى مثل ما نيست.او ادامه داد: مى خواستم سالهاى 
آخــر عمر فوتبال خــودم را در ملوان بازى كنم تا اين تيم را به كمك ديگران 

دوباره به ليگ برتر برگردانيم، اما اين اتفاق نيفتاد. 
زارع گفت: از على آقاى كريمى معذرت خواهى مى كنم كه با اين همه لطفى 
كه به بنده داشتند نمى توانم ديگر در فوتبال و در نفت تهران حضور پيدا كنم.

بازيكن ســابق تيم هاى پرسپوليس و ملوان در ادامه گفت: اين فوتبال ارزانى 
آقايانى كه بنا به دلايلى نگذاشتند به ملوان برگردم.
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   اميد عاليشاه، بازيكن سرباز پرسپوليس پيشنهاد حقوق 6 ميليون تومان در ماه 
ملوان را نپذيرفت.

  قرعه كشــى مرحله انتخابى ليگ قهرمانان اروپا انجام شد كه در مهم ترين 
ديدار آژاكس به مصاف نيس فرانسه مى رود.

  اكبر ميثاقيان در تهران هم شاگردانش را به ديزى سنگى دعوت كرد
  تيــم فوتبال هيرنوين هلند كه از رضا قوچان نژاد، ملى پوش ايرانى بهره مند 
است اردوى آماده سازى خود را در روستاى هوندرلو واقع در غرب شهر آپلدورن 

برپا كرد.
  تيم هاى سياه جامگان و نفت مسجدسليمان  در ديدارى تداركاتى در زمين 
شــماره يك دانشــگاه تهران به مصاف هم رفتند كه اين بازى با تساوى بدون 

گل به پايان رسيد.
  تيم فوتبال پارس جنوبى در ســومين ديدار تداركاتى خود در ارمنستان به 

مصاف تيم آرتاخ اين كشور رفت و با نتيجه 3 بر صفر به پيروزى رسيد.
   اســتقلال خوزستان در يك ديدار تداركاتى به مصاف تيم برق نوين شيراز 
رفت و توانســت با تك گل دقيقه 88 فرزاد بهمنى حريف دسته اولى خود را 

شكست دهد.
  تيم هاى فوتبال پيكان و گل گهر ســيرجان در ديدارى دوستانه به مصاف 
هم رفتند كه در نهايت شاگردان مجيد جلالى 3- يك حريف خود را شكست 

دادند. 
  مجتبــى جبارى كه حرف و حديث هايى مبنــى بر مصدوميت وى وجود 

داشت در تمرين تاكتيكى روز پنجشنبه استقلال پا به توپ شد و بعد از چند 
روز تمريــن زير نظر مورت رفته رفته به كارهاى گروهى تيم اســتقلال اضافه 

مى شود.
  پژمان منتظرى مدافع استقلال تهران كه براى انجام امور شخصى خود به 
قطر رفته بود پس از دو روز غيبت روز پتجشنبه به جمع شاگردان منصوريان 

در ارمنستان اضافه شد.
  جرارد دلوفئو قراردادش را با تيم بارسلونا به امضا رساند.

  خمارلو، مدير روابط عمومى باشــگاه پرســپوليس مى گويد: حساســيت 

هواداران را درك مى كنيم و براى بازى ســوپر جام در حال رايزنى با سازمان 
ليگ هستيم. دربى آلمان برگزار مى شود .

قرارداد رسمى آزمون 
با روبين كازان

ورزش: بــا خروج مهاجم ســنگالى 
لاتزيو از رختكن اين تيم، رسانه هاى 
ايتاليايى شــايعات زيادى را پيرامون 
حضور آزمــون در اين تيم منتشــر 
كردند. بسيارى از رسانه هاى ورزشى 

كشور ايتاليا و به ويژه شهر رم مهاجم جوان تيم ملى فوتبال ايران را به عنوان 
جانشــين مهاجم لاتزيو معرفى كردند .در روزهايى كه شايعات پيرامون اين 

انتقال بالا گرفته، برديف عقيده ديگرى دارد. 
او در اين باره مى گويد: او ديروز با روبين كازان قرارداد بست و با ما براى فصل 
آينده مى ماند.به نظر مى رسد با توجه به تسلطى كه برديف روى آزمون دارد، 

حضور آزمون در تيم روبين كازان نهايى شد .

تصميم جدى 
جادوگر: پايان 

زودهنگام مربيگرى؟
دوران  شــايد  اســپورت:  آى 
سرمربيگرى كريمى در ليگ برتر هم 
مثل دوران مربيگرى او در تيم ملى، 

خيلى زود به پايان برسد. 
با توجه به وضعيت نامشخص تيم نفت تهران و عدم جذب بازيكنان مناسب 
براى اين تيم على كريمى سرمربى نفت قصد دارد به زودى استعفاى خود را 

از اين سمت اعلام كند. 
اين تصميم كريمى اتفاق جديدى نيست و او از حدود يك هفته قبل تصميم 

خود را براى اين موضوع گرفته بود.

 فولاد لباس، اردو و 
بازيكن خارجى را 

تحريم كرد
ورزش سه: مديرعامل فولاد خوزستان 
مى گويــد كه نياز به بازيكنان خارجى 
ندارنــد و با بازيكنان داخلى مى توانند 

نتايج قابل قبولى بگيرند.عليرضا اژدرى زاده در اين باره گفته اســت: چيزى كه 
مسلم است اين است اگر سياســت كلانى در مملكت حاكم است نبايد در حد 
شعار بماند بلكه بايد به آن عمل كرد. امسال سال اقتصاد مقاومتى، توليد و اشتغال 
است. اگر بر اين اساس گفتيم اردوى خارجى نمى رويم، لباس خارجى نمى پوشيم، 
بازيكن خارجى نمى گيريم و ... آيا خوب است يا بد؟ بر اساس سياست كلان كشور 

عمل كرديم و اى كاش همه باشگاه ها اين كار را مى كردند.
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ورزشـــى

مهاجرى با بدل پرسپوليس در ليگ هفدهم

« پـديـده » ايرانى به دنبال سهميه آسيا
ايسنا: تيم فوتبال پديده در حالى خود را آماده حضور در ليگ 
برتر هفدهم مى كند كه تيمى باتجربه تر از گذشته بسته  است. 
در ليگ هفدهم پديده اى ها به دنبال رويايى بزرگ، به وسعت 
سهميه آســيايى هستند، آن هم در حضور تيم هايى همچون 
پرسپوليس، استقلال، سپاهان، ذوب  آهن و حتى تراكتورسازى!
تقريبا مى توان گفت مهاجرى در تمامى پســت ها جز دروازه 
تيمــش را تقويت كرد تا به رتبه اى بهتر از رتبه هاى دو رقمى 
فصول گذشته دســت يابد. در خط دفاعى خانزاده و حاتمى، 
در خط هافبك اكبر صادقى و محمدرضا خلعتبرى و در خط 
حمله، محمد قاضى و امين قاســمى نژاد جذب شدند تا شش 
ســهميه ليگ برترى تيم پديده صرف تمامى خطوط شــود. 
در دروازه هم گردان تمديد كرد تا براى دومين ســال متوالى 

سنگربان شماره يك مشهدى ها لقب گيرد.
در فصل نقل و انتقالات، بازيكنانى هم بودند كه از پديده جدا 
شدند اما به جز حسن جعفرى كه در فهرست مهاجرى بود و 
حضور در ســپاهان را ترجيح داد، ساير بازيكنانى كه از پديده 
جدا شــدند در فهرست مورد نظر مهاجرى براى ليگ هفدهم 

حضور نداشتند. 
 تركيب ترسناك

شــهاب گردان، سعيد جلالى، عبداالله حسينى، محمدحسين 
مرادمنــد، محمدرضا خانزاده، فريبــرز گرامى، بابك حاتمى، 

مرتضى منصــورى، رضا ناصحى، اكبر ايمانــى، اكبر صادقى، 
معين عباسيان، محســن يوسفى، ميلاد كمندانى، محمدرضا 
خلعتبرى، محمد قاضى و امين قاسمى نژاد، 18 بازيكن بالاى 
23 سال تيم فوتبال پديده در ليگ برتر هفدهم خواهند بود. 
ضمن اينكه نبايد از حسين مهربان و يكى دو بازيكن زير 23 
ســال ديگر اين تيم همچون مهدى خانى ملى پوش غافل شد. 
مهربان از سال نخست حضور پديده در ليگ برتر در فهرست 
اين تيم حضور داشــت و هــر از گاهى هــم در تركيب قرار 
مى گرفت اما اوج كار وى در نيم فصل دوم ليگ برتر شانزدهم 
بود كه با تغيير تاكتيك محمدرضا مهاجرى، جا براى مهربان 
در تركيب اصلى باز شد و با استفاده از اين فرصت، وى به يكى 

از مهره هاى خوب پديده بدل شد.
در فهرست بالاى 23 سال پديده تنها دو سه بازيكن مشهدى 
حضور دارند، موضوعى كه با توجــه به اين كه پديده  اى ها به 
دنبال كسب سهميه آسيايى هستند قابل توجيه است اما اگر 
اين تيم بخواهد در پايان فصل به رتبه اى همچون ســال هاى 
قبل دست يابد، بدون شك حضور نداشتن بازيكنان بومى توى 

ذوق خواهد زد.
 شش پرسپوليسى

فهرست پرسپوليسى هاى پديده هم در اين فصل با 6 بازيكن 
يكه تاز است. شهاب گردان، بابك حاتمى، محمدرضا خانزاده، 

ميــلاد كمندانى، محمدرضا خلعتبــرى و البته محمد قاضى 
پيشــينه بازى در پرســپوليس تهران را در كارنامه دارند. به 
نظر مى رســد با توجه به مصدوميت بدموقع محسن يوسفى و 
دورى دو ماهه وى از فوتبال، پديده با تركيب گردان، مرادمند، 
خانزاده، حاتمى، ناصحى، صادقى، ايمانى، كمندانى، خلعتبرى، 
عباسيان و قاضى در ليگ هفدهم به ميدان برود. تركيبى كه 
6 بازيكن بالاى 30 ســال در دل خــود جاى داده و ميانگين 

سنى اش، 29 سال و 4 ماه است.

 كاملا ايرانى
دوره هفدهم، نخســتين فصلى است كه پديده از هيچ بازيكن 
خارجى  استفاده نكرده و با تركيبى تمام ايرانى راهى مسابقات 
شــده  اســت. نكته جالب توجه ديگر اين كــه در تيم پديده 
خراســان، مازنى ها بيش ترين ســهم را دارند. شهاب گردان، 
محمدرضا خلعتبرى، عبداالله حسينى، فريبرز گرامى، محسن 
يوسفى و امين قاسمى نژاد 6 بازيكن مازنى تيم فوتبال پديده 

در ليگ برتر هفدهم خواهند بود.

گزارش اختصاصى قدس از پشت پرده اصرار براى برگزارى دربى در اروپا

6            امتياز در ميان است



مربى تيم ملى بوكس جوانان:

12 روز فقط سيب زمينى خورديم!
 بوكــس  ايســنا    مرتضــى ســپهوند، مربى تيــم ملــى بوكــس جوانان 
درباره رقابت هاى جوانان آسيا گفت: اين پيكارها با حضور 23 كشور و به ميزبانى تايلند 
برگزار شد و تيم ايران كه با 9 مشت زن شــركت كرده بود، چهارم شد. در مجموع از 
عملكرد بچه ها راضى هستيم و اين نتايج حاصل 13 ماه تلاش مشت زن ها و كادرفنى 

بود.
او ادامه داد: انتظار كسب چهار مدال داشتيم كه دو بوكسور به علت تغذيه نامناسب 
بدن شان تحليل رفت و با غيرت سه راند مبارزه كردند و اين در حالى بود كه هيچ 
بوكســورى و خود من هم نمى توانستم با آن شرايط يك راند تحمل كنم، به ويژه 

اشكان رضايى كه برابر مشت زن تايلند با وجود ضعف بدنى عالى كار كرد.
ســپهوند يادآور شــد: بعد از 11 ســال كه از طلاى على مظاهرى سپرى شده، 
توانستيم در آسيا بازهم گردن آويز طلا را كسب كنيم. جوانان بوكس ايران كه در 
اين رقابت ها شركت كردند توانايى هاى زيادى دارند و قول مى دهم اگر روى آنان 

سرمايه گذارى شود حتى مى توانيم اين مدال ها را در المپيك تكرار كنيم.
وى تأكيد كرد: بايد اين جوانان را باور داشته باشيم و اگر فدراسيون حمايت كند 
و ايــن تيم را به رقابت هاى جوانان جهان اعزام كند، مى توانيم براى نخســتين بار 
در تاريخ بوكس ايران صاحب مدال جهانى شويم كه مى تواند افتخار بزرگى براى 

خانواده بوكس باشد.
مربــى تيم ملى بوكس جوانــان افزود: تنها 
بوكســور ضعيف مــا در وزن 75 كيلوگرم 
مهدى ماكويى بود كه مبارزه بدى با حريف 
قزاق داشت و از 20 نمره به او صفر مى دهم. 
در اين مســابقات رضا حسن نيا نيز در وزن 
81 كيلوگرم در مصاف اول حريف سورى را 
از پيش رو برداشت و در ادامه با پيروزى برابر 
حريفان قزاق و ازبك با شايســتگى قهرمان 
شد. حســن نيا يك ســال پيش بوكسورى 
معمولى بود اما فعل خواستن را صرف كرد و 
به نظر من الان يكى از بهترين مشت زن هاى 

جهان است. 
وى تأكيد كرد: قصد توجيه كردن باخت ها 
را نداريم و به همراه رشــيد و مهدى پور به 
خودمــان قول داده ايم كــه نتايج را توجيه 
نكنيــم و فقط توضيح بدهيــم. برنامه هاى 
تداركاتى خيلى مهم است، مربى هندوستان 
مى گفت براى حضور در اين رقابت ها دو ماه 

در كشور كوبا اردو برپا كرده و بعد از آن يك ماه و نيم اردوى مشترك با مشت زن هاى آلمانى داشته اند 
و در هشت تورنمنت و برنامه برون مرزى شركت كرده اند و همه تيم ها با تداركات مناسب آمده بودند 

و اين در حالى است كه ما فقط يك مسابقه تداركاتى داشتيم.
ســپهوند در پايان گفت: تايلندى ها ميزبانى بدى نداشــتند اما به لحاظ تغذيه شــرايط افتضاح بود 
و غذاهاى شــان اكثراً حلال نبود. 12 روز كه آن جا بوديم فقط ســيب زمينى مى خورديم. ســفارت

 كشــورمان در تايلند به هيــچ وجه از ما حمايت نكرد فقط روزى كه بچه ها روى ســكو مى رفتند 
نماينده اى از ســفارت مى آمد و اين در حالى بود كه بقيه ســفارت ها از تيم هاى كشورشــان خيلى 

حمايت مى كردند.

ملى پوش واليبال بانوان: 
جايگزينى مناسب براى بازيكنان 

بزرگسال وجود ندارد
ايســنا: زينب گيوه ،ملى پوش واليبال بانوان درباره شرايط تيم   ملى 
واليبال بانوان پيش از مسابقات قهرمانى آسيا كه مردادماه در فيليپين 
برگزار مى شود، گفت: تمرينات فشرده و سختى را سپرى مى كنيم و 
در گروه بسيار سختى قرار گرفته ايم. اميدوار هستم كه با شكست چين 
تايپه بتوانيم در بين هشت تيم برتر قرار بگيريم. اين ملى پوش واليبال 
بانوان در ادامه  دربــاره جوانگرايى در تيم   ملى، بيان  كرد: جوانگرايى 
نيازِ يك تيم اســت، اما بايد بازيكنان جوان و خوب نيز حضور داشته 
باشند كه جايگزين شوند، متأسفانه جايگزينى مناسب براى بازيكنان 
بزرگسال وجود ندارد و بايد بر روى تيم هاى پايه بسيار زمان گذاشت 

و سرمايه گذارى كرد تا نتيجه  مناسب به دست آيد.

سهرابى: كادر فنى كه تغيير كرد به 
پيست بازگشتم

ايسنا: مهدى سهرابى، ركابزن ملى پوش ايران درباره دلايل بازگشت 
مجددش به پيست دوچرخه سوارى گفت: بعد از هشت سال به پيست 
برگشــتم كه تغيير و تحولات  در كادر فنى تيم ملى و مدير تيم هاى 
ملى يكى از اصلى ترين عوامل در بازگشــت من بود. در كاپ ژاپن كه 
بالاترين سطح را در مسابقه هاى آسيايى داشت نتايج خوبى گرفتيم. 
البته تيم سرعت هم خيلى زحمت كشيد اما متأسفانه يا خوشبختانه 
از بهترين هاى جهان در اين رقابت ها حضور داشتند و سطح رقابت ها 
خيلى بالا بود. او در پاســخ به اين پرســش كه بــا توجه به هم دوره 
بودنش با حسين عســگرى تصريح كرد: با وجود اين كه 21 سال با 
هم رفاقت داريم و هم تيمى هم بوده ايم اما اكنون رفاقت جاى خود، 
كسوت و بحث مربى و شاگردى هم جاى خود. اگر من از روى رفاقت 

به اين كاپ مى آمدم تلاش نمى كردم چنين نتايجى بگيرم.

اعزام هشت شمشيرباز به آلمان
ورزش: مسابقات جهانى شمشيربازى از 26 تيرماه به ميزبانى شهر 
لايپزيگ آلمان آغاز مى شود. تيم ملى شمشيربازى مردان ايران با 
هشت نماينده و در سه اسلحه سابر، فلوره و اپه به مسابقات جهانى 
اعزام مى شــود. مجتبى عابدينى، على پاكدامن، محمد فتوحى و 
محمد رهبرى در اسلحه ســابر، عليرضا ادهمى در اسلحه فلوره و 
محمد رضايى، طاهر عاشــورى و محمد اســماعيلى در اسلحه اپه 

شمشيربازان اعزامى ايران به مسابقات جهانى هستند.

4 مدال براى كاراته كاهاى ايرانى در 
دومين روز مسابقات قهرمانى آسيا 

ورزش: دومين روز از مسابقات كاراته قهرمانى آسيا در حالى با حضور 
660 كاراته كا از 27 كشور در سالن «دولت» شهر آستانه در قزاقستان 
پيگيرى شــد كه در كاتاى انفرادى اميــد، فاطمه صادقى با پيروزى 
مقابل نماينده هند با نتيجه 5 بر صفر و تايلند 4 بر يك راهى فينال 
شــد. او در فينال موفق شد 3 بر 2 كاتاروى مالزيايى را شكست دهد 
و به مدال طلا برســد. اميريزدان تدين پس از غلبه بر كاتاروهايى از 
قرقيزستان، امارات و عربستان، راهى فينال شد. تدين در فينال برابر 
كاتــاروى ژاپنى نتيجه را واگذار كرد و به مدال نقره رســيد. در وزن 
50-كيلوگرم اميد، سارا بهمن يار با برترى مقابل چين يك بر صفر، 
چين تايپه 6 بر 2 و هند 6 بر صفر راهى فينال مسابقات قهرمانى آسيا 
شد. بهمن يار در فينال برابر نماينده قزاقستان 4 بر 2 شكست خورد و 
به مدال نقره رسيد. در بخش كوميته دختران، در وزن 55- كيلوگرم 
اميد، آويشــن باقرى با پيروزى 2 بر صفر مقابل قرقيزســتان و 5 بر 
يك مقابل ژاپن به فينال مســابقات راه يافت. وى در فينال به مصاف 
نماينده ميزبان رفت و با نتيجه 5 بر يك به برترى دست يافت و مدال 
طلا را از آن خود كــرد. در وزن 60- كيلوگرم اميد، مهدى رحيمى 
نژاد در فينال برابر كاراته كايى از اردن قرار گرفت و با نتيجه 5 بر 2 

پيروز شد و به مدال طلاى اين وزن دست يافت.

ديدار فرجى با رئيس فدراسيون جهانى 
كاراته

ورزش: در حاشــيه برگزارى مســابقات كاراته قهرمانى آســيا، 
محمدصادق فرجى رئيس فدراســيون كاراته كشورمان با «آنتونيو 
اسپينوز» رئيس فدراسيون جهانى كاراته ديدار داشت. فرجى در اين 
ديدار با توجه به قدرت كاراته در آسيا و جهان خواستار تعامل بيشتر 
با فدراســيون جهانى شد. فرجى گفت: انتظار اين است فدراسيون 
جهانى در بخش هاى آموزشــى و داورى از پتانســيل كاراته ايران 
بيشتر اســتفاده كند. «آنتونيو اسپينوز» با اشاره به پيشرفت كاراته 
ايران در سال هاى اخير بر لزوم مشاركت همه كشورهاى جهان به 
خصوص قدرت هاى آســيايى در مسير كاراته تا المپيك و وحدت 

رويه همه فدراسيون هاى ملى تأكيد كرد.

عادل غلامى: كسب جواز حضور در 
مسابقات جهانى مهم است 

فارس: عادل غلامى، ســرعتى زن تيم ملى واليبــال ايران درمورد 
شرايط تيم ملى واليبال ايران براى حضور در مسابقات انتخابى جهانى 
گفت: بعد از مسابقات جام باشگاه هاى آسيا كه با تيم بانك سرمايه 
در اندونزى بوديم به تمرينات تيم ملى بازگشتيم. رقابت هاى انتخابى 
جهان نسبت به سال هاى گذشته ســخت تر شده است. حريفان ما 
همان تيم هايى هستند كه در رده بندى آسيايى جايگاه خوبى دارند. 
وى ادامه داد: بازى هاى سختى خواهيم داشت، اما اميدوارم شرايط 
براى ما خوب شــود و بتوانيم به رقابت هاى جهانى صعود كنيم. در 
حال حاضر بازيكن مصدومى هم نداريم و تمام بازيكنان با انگيزه در 
تمرينات حضور دارند. سرعتى زن تيم ملى واليبال ايران خاطرنشان 
كرد: براى ما بسيار مهم است كه بتوانيم در اين تورنمنت جواز حضور 

در مسابقات جهانى را كسب كنيم. 

رده بندى برترين فرنگى كاران جهان اعلام شد
عبدولى و طاهرى بهترين نمايندگان 

ايران در جايگاه چهارم
ورزش: رده بنــدى برترين فرنگى كاران جهــان در پايان ماه مِى 
ميلادى و ماه جون از ســوى اتحاديه جهانى كشتى اعلام شد كه 
از ميان فرنگى كاران ايران ســعيد عبدولى و رامين طاهرى با قرار 
گرفتن در رده چهارم اوزان 75 و 80 كيلوگرم بهترين جايگاه را در 

بين نمايندگان ايران دارند.

خبر
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سوآنزى اسير 
زورگويى براى فروش 
سيگِردسن نمى شود

شــدن  پيچيده  از  بعــد  ولزآنلاين: 
فرآيند فروش گيلفى سيگردسن ستاره 
ايسلندى باشگاه سوآنزى و عدم موافقت 

اين باشگاه با پيشنهاد 40ميليون پوندى اورتون و پافشارى بر 50ميليون، مالكين 
آمريكايى اين باشــگاه تاكيد كردند هيچ طرفى نمى تواند آن ها را مجبور كند كه 
اين هافبك 28ساله را به فروش برسانند. استيو كاپلان و جيسون لوين مى گويند: 
در اين زمان ما هيچ پيشنهادى كه بتواند بازتاب دهنده ارزش واقعى گيلفى باشد 
دريافت نكرده ايم. ما اسير زورگويى و يا اجبار براى فروش وى نخواهيم شد تا زمانى 

كه باشگاه هاى ديگر بتوانند ارزش گذارى تعيين شده توسط ما را بپذيرند. 

ضايعه مغزى بازيكن 
آژاكس، جهان فوتبال 

را شوكه كرد
ورزش: چنــد روز بعــد از بيهــوش 
شدن ابدلهاك نورى در جريان ديدار 
دوســتانه آژاكس و مشــخص شدن 

مشــكل مغزى دائمى وى، بسيارى از شخصيت هاى فوتبالى در نقاط مختلف 
جهان با وى به ابراز همدردى پرداختند. نورى 20ســاله در بازى روز شــنبه 
تيمش مقابل وردربرمن دچار آريتمى قلبى شــده و بيهوش بر زمين افتاد و 
با اينكه آزمايشــات پس از آن نشان دهنده نبود مشكل قلبى براى وى بود، اما 
مشــخص شد وى دچار ضايعه مغزى شديدى شده كه به احتمال بسيار زياد 

باعث خواهد شد كه وى نتواند ديگر هيچگاه در زمين فوتبال به ميدان برود.

دل پيرو: رفتن 
بونوچى به ميلان مثل 

جوك است!
خبر  ايتاليا:  اسكاى اســپورتس 
انتقال لئوناردو بونوچى ســتاره خط 
دفاعى يوونتوس بــه رقيب اين تيم 

يعنى آث ميلان، علاوه بر شــوكه كردن بسيارى از طرفداران و كارشناسان 
فوتبال، الساندرو دل پيرو اسطوره بانوى پير را نيز متعجب كرده است. 

دل پيرو مى گويد: واقعا انتظار اين خبر را نداشتم. اين خبر كه ناگهان از ناكجا 
آباد آمد، بيشــتر براى من شبيه يك جوك به نظر مى رسد. اين يك قرارداد 
بســيار حيرت انگيز براى ميلان است و فكر چنين حركتى را از طرف آن ها 

نمى كردم.

خريدهاى گران گوارديولا ادامه دارد
« واكـر» از «لـوئيز» و «اسـترلينگ» سبقت گرفت

دانيال صدقى: كايل واكر بعد از اينكه تاتنهام 
پيشنهاد 53 ميليون پوندى منچسترسيتى را 
براى مدافع ملى پوش اين تيم پذيرفت، گران 
قيمت ترين مدافع جهان و بازيكن انگليســى 
تاريخ نام گرفته اســت. او بــا 3 ميليون پوند 
اختــلاف،  بالاتر از مبالغى كه پيشــتر براى 
داويــد لوئيــز و رحيم اســترلينگ به عنوان 
گــران قيمت ترين مدافع و گران قيمت ترين 
بازيكن فوتبال انگليس پرداخت شده بود، قرار 

مى گيرد. 
با توجه به اينكه پپ گوارديولا خريد يك مدافع 
كنارى را اولويت اصلــى تيمش در اين فصل 
دانســته و ملى پوش تاتنهام را به اصلى ترين 
گزينه خود تبديل كــرده بود ، انتقال واكر به 

سيتى قابل پيش بينى به نظر مى رسيد.
 ســيتى همچنين تلاش مى كند تا بنجامين 
منــدى را كــه از تور پيش فصــل موناكو در 
سوئيس كنار گذاشته شده، به ورزشگاه اتحاد 

بياورد. 
واكر فصل گذشته بهترين مدافع راست انگليس 
بود و در 27 ســالگى يكــى از باتجربه ترين 

مهره هاى ليگ برتر به شــمار مى رود. سيتى 
قصد نداشت بيشتر از 40 ميليون پوند براى او 
هزينه كند ولى درنهايت بعد از اينكه دنى آلوز 
هم در اقدامى غيرمنتظره گوارديولا را شگفت 
زده كرده و راهى پى اس جى شد، آنها چاره اى 
به جز پرداختن مبلغ درخواستى تاتنهام براى 
واكر نداشتند، به خصوص كه زمان كمى هم تا 
شروع تور پيش فصل سيتى در ايالات متحده 
باقى مانده بود. تاتنهام هم در اين تابستان در 
آمريكا حضور دارد و قرار است روز 29 ژوئيه در 

نشويل با منچسترسيتى روبرو شود. 
واكر پنجشنبه راهى منچستر شد و روز جمعه 
معاينات پزشــكى را در دفتر باشگاه جديدش 
انجام داد. مائوريسيو پوچتينو مى دانست كه 
به منظــور تقويت هر چه بيشــتر تيمش به 
خريدهاى جديدى در ايــن فصل نياز دارد و 
براى همين فروش واكر را در تحقق اين هدف 

مهم مى دانست. 
او بــه كيــه ران تريپيه به عنــوان جايگزين 
واكــر اعتقاد زيــادى داشــته و از آنجا كه در 
نيمــه نهايى جام حذفى فصل گذشــته برابر 

چلســى و در بازى هاى ليــگ برابر يونايتد و 
آرســنال از او در تركيب تيمش استفاده كرده 
بود، مشخص است كه از همان موقع جانشين 

احتمالى واكر را در تركيب اصلى تيمش پيدا 
كرده بود.

گوارديولا بــراى بهبود شــرايط خط دفاعى 

تيمــش در فصل گذشــته از ســانيا، زابالتا، 
كولاروف و كليشــى اســتفاده كرده و حتى 
فرناندينيو را بيشــتر اوقات در پست ديگرى 
به كار گرفت و نــاواس را هم كه خصوصيات 
تهاجمى دارد، در خــط دفاعى امتحان كرده 

بود. 
با اين حال مشــكلات ســيتى در اين منطقه 

غيرقابل حل مانده بودند.
 گوارديــولا گفته بود كه تيمش فاقد مدافعان 
كنارى با قابليت 90 دقيقه دويدن بى وقفه در 
كنار خط طولى زمين است،  براى اينكه همه 

آنها بالاى 33 سال سن داشتند.
 او در پايان فصل به زابالتا، ســانيا و كليشــى 
كــه كمتر از حــد انتظار ظاهر شــده بودند، 
پيشــنهاد تمديد قرارداد ارائه نكرد. كولاروف 
تنها بازيكنى اســت كه گوارديولا معتقد است 

به درد او مى خورد. 
اگر مربى اسپانيايى واكر و مندى را به سيتى 
بياورد، بيــش از 100 ميليون يوروى ديگر به 
114 ميليون يورو هزينه اى كه پيش از اين در 

منچستر انجام داده، اضافه خواهد شد. 

بيرالوند: 
هدفم قهرمانى 

المپيك 2020 است
ايسنا: رضا بيرالوند، دارنده نشان طلاى رقابت هاى 

وزنه بردارى جوانان جهان با اشاره به قهرمانى اش در پيكارهاى 
جوانان جهان با بيان اينكه وزنم حداقل 10 كيلوگرم از رقيب هايم 

كمتر بود، گفت: آسيب ديدگى آرنجم مانع ثبت ركوردهاى تمرينى ام 
شد وگرنه وزنه هاى بهترى مى زدم. الان مصدوميت آرنجم بهتر شده 
و در رقابت هاى قهرمانى آسيا به دنبال عملكرد بهترى هستم. اين 
وزنه بردار لرستانى يادآور شد: مرداد ماه رقابت هاى قهرمانى آسيا 

را درپيش داريم كه وزن من و اورامه جابه جا مى شود و در 
94 كيلوگرم وزنه مى زنم. رقيبم در اين وزن ورزشكار 

ازبكستانى است كه قهرمان جهان شده و با اينكه 
نقره ام مسجل است اما هدفم كسب 

نشان طلاست.

يوسفى: 
اميدوارم به تيم ملى 

برسم
ورزش: مجتبى يوسفى، ليبروى خراسانى تيم واليبال بانك 

سرمايه درباره قهرمانى تيم بانك سرمايه در مسابقات واليبال جام 
باشگاه هاى آسيا گفت: خوشبختانه عملكرد خيلى خوبى داشتيم و در 
نهايت توانستيم بدون حتى يك شكست، قهرمان شويم. نكته مهم اين 
كه هيچ يك از تيم هاى حاضر در اين رقابت ها نتوانستند بيش از يك 
ست از ما بگيرند كه نشان دهنده قدرت واليبال ايران و بانك سرمايه 
در آسياست. يوسفى در خصوص شرايطش براى فصل بعد گفت: 
از حضور در بانك سرمايه خوشحالم و بعد از برهه اى استراحت 

دوباره تمرينات آغاز مى شود. اميدوارم بتوانم نماينده خوبى 
براى واليبال خراسان در تيم سرمايه باشم و بعد از 

مدت ها در فصل آتى به لباس تيم ملى 
دست يابم. 

دعوت 
ساعى از مسئولان 

فدراسيون تكواندو براى مناظره!
ورزش: انتقاد به عملكرد فدراسيون و تيم ملى از سوى كارشناسان، 

مربيان و اعضاى سابق تيم ملى طى روزهاى اخير و سكوت هادى ساعى 
باعث ايجاد برخى شــايعات در اين زمينه شده بود كه در نهايت وى تصميم 
گرفت در يك نشســت خبرى به ســؤالات خبرنگاران پاســخ دهد. ساعى از 
مسئولان فدراسيون نيز براى پاسخگويى به اصحاب رسانه دعوت به عمل آورده 
تا امروز در اين نشست خبرى حضور داشته باشند. وى اظهار داشت: مسئولان 
فدراسيون مدعى هستند از نظرات منتقدين استفاده مى كنند و ما هم 

هدفى جز بهبود شرايط تكواندو نداريم. به همين دليل از دوستانى كه 
سكان هدايت فدراسيون را در اختيار دارند دعوت مى كنيم در 

اين جلسه حضور يافته و تا با تبادل نظر به نتيجه اى 
مثبت براى آينده تكواندو دســت پيدا 

كنيم .
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توئيتر باشگاه منچســتريونايتد با انتشار Gif  هايى 
از پيراهن  دو خريد جديد اين باشــگاه يعنى ويكتور 
لينده لوف و روملو لوكاكو، از اختصاص شماره 2 و 9 

به آن ها خبر داده است.

محسن مسلمان هافبك طراح پرسپوليس با انتشار 
عكس ســلفى از خــود در كنار مهــدى طارمى، از 
بازگشت آقاى گل ليگ برتر به پرسپوليس با جمله 

«هم اتاقى اومد» استقبال كرد.

آندرس اينيستا كه به تازگى براى آغاز مجدد تمرينات 
تيمش به شهر بارسلونا بازگشــته، با انتشار عكسى از 
آكادمى آموزش فوتبال شخصى اش، از شادى و نشاطى 
كه با حضور در اين آموزشگاه تجربه مى كند، گفته است.

على كريمى با انتشار عكسى از يك كولبر كه از زمان 
كودكى پايش را در اين راه از دســت داده، بسيارى 
را متاثر كرده و حتى اســتقبال ديگر بازيكنان را به 

همراه داشته است.

نايب رئيس سابق فدراسيون بوكس: 
يك طلا نشان موفقيت نيست

ايسنا: منوچهــر مقصودى، نايب رئيس سابق فدراسيون بوكس در مورد عملكرد تيم 
ملى جوانان در رقابت هاى قهرمانى آسيا گفت: اين تيم جوانان بود و از نظر من نتايج 
ضعيفى گرفت. يك مدال برنز ما كاملا الكى و از روى شانس بود كه به دست آمد. مدال 
طلايى هم كه كسب شد خوب است و جاى تقدير دارد اما نمى توان گفت كسب يك 
مدال طلا عملكرد بسيار خوبى است. مدال برنز را من و شما هم مى توانستيم بگيريم 
چون به دليل نبود بوكسور در آن وزن به دست آمد. بنابراين يك مدال طلا كار بسيار 

بزرگى نيست اما جاى تشكر دارد.
او در پايان افزود: تا وقتى كه حواشــى از بوكس دور نشــود و مسئولان با هم دوست 

نباشند موفقيت به دست نمى آيد.

Zoom



  موضــوع واردات دارو و  
خارج شــدن تولید دارو از 
اختیار شرکت های داروساز ایرانی 
که توان تولید 99 درصد از نیازهای کشور را در 
حوزه دارویی دارند، موضوع گفت و گوی قدس 
آنلاین با مهندس فرامرز اختراعی رئیس هیئت 
مدیره ســندیکای تولیدکنندگان مواد دارویی، 
شیمیایی و بسته بندی دارویی بود که در ادامه به 
ذکر مسائل تأثیرگذار بر واردات دارو، دست های 
پشــت پرده وهمکاری های مسئولان در حوزه 
واردات دارو با سوداگران دارویی کشور پرداخته 

شده است.

 به آمارهای دولتی اعتماد نکنید
اختراعی با بیان ایــن مطلب که ایران ظرفیت 
بالایی در تولید دارو دارد، می گوید:در میان انبوه 
خبرهای ناخوشایندی که در حوزه دارویی کشور 
منتشر می شود، خبر برخورداری ایران از ظرفیت 
تولید بالا در برطرف شــدن نیازهــای دارویی 
کشور، خبری امیدوار کننده است، به نحوی که 
ما در کشور توان ظرفیت تولید تقریباً همه نیاز 
دارویی کشــور را داریم و ممکن است صرفاً در 
برخی داروهای خاص که شامل یکی دو درصد 

از نیاز کشور است، نیازمند واردات باشیم.
وی با اشــاره به اینکه نمی توان به آمارهای ارائه 
شــده دولتی درخصــوص واردات دارو اعتماد 
کرد، خاطر نشــان می کند: با وجود انحراف های 
سنگینی که در حوزه دارو صورت گرفته در حال 
حاضر بیش از 40 درصــد داروی مورد مصرف 
کشــور وارداتی است. نکته قابل توجه این است 
که اصلًا نمی توان به آمارهای منتشر شده اعتماد 
کرد، چرا که آمارنمایی بسیار زیاد شده و اسامی 
بســیاری از داروهای وارداتی از زیر گروه واردات 
برداشته شده و در زیر گروه تولید داخلی گذاشته 
شده است، در حالی که تمامی این داروها وارداتی 
اســت! بی شــک در چنین وضعیتی نمی توان 
نســبت به آمارها مطمئن بود؛ چــرا که میزان 
واردات مخدوش می شود، اما ما براساس آشنایی 
و تســلطی که براین حوزه داریم، می توانیم به 
جرئت بگوییم که بیشتر داروهایی که به نام تولید 

داخلی عرضه می شود، وارداتی است.

50 درصد وارداتی است نه 35 درصد
اختراعی با اظهار تأســف در خصوص آمارهای 
نادرســت دربــاره میــزان تولید داخلــی دارو 
می گوید: تصور ما این اســت که نزدیک به 50 
درصد داروهای کشــور به لحاظ ارزش وارداتی 

اســت، در حالی که سازمان غذا و دارو این رقم 
را 35 درصد اعلام می کند! بسیاری از داروهای 
ما تحت »لایسنس« است، یعنی دارویی که کاملًا 
اســم خارجی دارد و فقط در داخل کشور بسته 
بندی می شــود، اما در نهایت به خاطر بســته 
بندی اســم در داخل کشــور نــام آن را تولید 
داخلی می گذارند! وی ادامه می دهد: متأسفانه 
مشاهده می شــود موضوع داروهای وارداتی که 
داخلی نامیده می شوند، بســیار گسترده شده 
است؛ بنابراین واردات دارو در شرایط مساعدی 
به سر نمی برد و متأسفانه بشدت گرفتار واردات 
دارو هستیم و فرهنگ مصرف دارو با چنین نحوه 

مجوز دادنی کاملًا تخریب شده است.
رئیس هیئت مدیره ســندیکای تولیدکنندگان 
مواد دارویی اظهار می دارد: برای اینکه بتوانیم از 
نام های برند به نام های علمی و ژنریک برگردیم، 
تلاش بســیاری صورت گرفت؛ چرا که مردمی 
که قدیمی تر بودند در برابر این موضوع بســیار 
مقاومت می کردند، مثلًا مردم عادت داشــتند 
آســپرین را با نام آســپرین بخورند، اما وقتی 
آســپرین به آ.اس.آ تغییر کرد خیلی ها در برابر 
آن مقاومت می کردند و داروخانه ها هم می گفتند 
ایــن دارو را نداریم، بلکه مشــابه آن را داریم و 
موجب نگرانی مردم می شدند در حالی که این دو 

دارو در اصل یکی هستند و تمامی رفرنس های 
بین المللی اعلام کردند داروی ژنریک و داروی 
برند از لحاظ کیفی هیچ تفاوتی با هم ندارند و 
روش های آزمایشگر برای هر دو مشابه همدیگر 
اســت، ضمن اینکه تمــام آزمایش های متعدد 
بعدی که انجام می شود، مؤید این موضوع است. 

 دو دهه واردات خزنده دارو
 وی با اشــاره به جریان خزنــده واردات دارو به 

کشور بعد از سال 76 تصریح کرد: با وجود همه 
مقاومت ها از ســال 1358 که شاهد تحول در 
نظام دارویی کشــور با همت وزیر وقت و معاون 
ایشــان آقای دکتر مرندی بودیم، موفق شدیم 
داروی ژنریــک را جایگزین داروی برند کنیم و 
ســرانه مصرف دارو را از 30 دلار در ســال 57 
به کمتر از 13 دلار برســانیم. خوشبختانه این 
نهضت تا سال 76 ادامه داشت و با موفقیت عمل 
می کرد به نحوی که زبانزد ســازمان بهداشت 
جهانی بود و از ایران به عنوان یک نمونه موفق 
برای ســایر کشــورها نام می برد. هر چند این 
مسئله بســیار مهم و دستاورد خوبی در جریان 
دارویی کشور بود اما از سال 76 به بعد به آرامی 
چراغ خاموش داروهای خارجی به شــکل های 
مختلف با نام مســتقیم برند یــا حتی واردات 
ژنریک یا حتی بدتر از همه با عنوان لایســنس 

وارد کشور و تولید نمایی ها شروع شد. 
اختراعی خاطرنشــان کرد: از آن ســال به بعد 
واردات داروهای خارجی و عرضه آن با بســته 
بندی داخلی آغاز شد و شرایط به نحوی سوق 
داده شــد که ایران را که توان تولید 99 درصد 
داروی مورد نیاز خود را داشــت به ظرفیت 50 
درصدی رســاندند که وضعیت اســفباری در 
حوزه دارویی کشــور به شمار می رود. بی تردید 

این وضعیت اسفبار نتیجه تخلفات پیدا و پنهان 
مســئولان نظام دارویی کشور با سوداگران دارو 
در تجارت دارو است که ضربه سنگینی به کشور 

و مردم وارد کرد!

 داروها گران به دست مردم می رسد
ایــن فعال صنعــت دارو بــا اظهار تأســف از 
حمایت های قانونــی از گرانی داروی خارجی و 
تصویب گران فروشــی دارو، می گوید: متأسفانه 
دســت های پیدا و پنهــان تمامــی یارانه ها و 
حمایت های دولت را به ســمت شــرکت های 
خاص و با بیش اظهاری داروها ســوق داده اند. 
هر چند که دولت توانســت در کاهش قیمت ها 
مؤثر باشد و با فشارهای نهادهای غیر دولتی در 
کاهش قیمت ها تأثیرگذار باشــد، اما همچنان 
قیمت ها بالاتر از قیمت های بین المللی اســت 
و دارو به صورت گران به دســت مردم می رسد. 
وی تصریح کرد: متأسفانه داروی خارجی که با 
قیمت بالا به دست مردم می رسد، مورد حمایت 
دست اندرکاران قرار گرفته و قیمت های بالای 
آن در کمیســیون های قانونی و شــبه قانونی 
تصویب می شــود و با استفاده از یارانه و حقوق 
بیت المال به ســود سوداگران وارد بازار دارویی 

کشور می شود.
اختراعی با بیــان اینکه در هفتــه جاری طی 
کنفرانســی خبری به ذکر مستندات خودمان 
درباره وضعیت اســفبار دارویی کشور خواهیم 
پرداخــت، می افزاید: متأســفانه مســتنداتی 
درخصــوص بیش اظهــاری در اختیــار داریم 
که در این هفته در کنفرانــس خبری آن ها را 
مطــرح خواهیم کرد. بنــده تأکید می کنم که 
امروز دارویی مانند )AVASTin()آواســتین( 
با نام علمــی)BEVACIZUMAB( از طریق 
چه شرکتی وارد می شود؟ متأسفانه سوداگران 
دارو مثالی می زنند که جای تأســف دارد؛ آن ها 
درخصوص خون های آلوده ای که وارد کشــور 
شده بود می گویند خون های آلوده به این دلیل 
وارد کشور شد که دلالانی که نمایندگی رسمی 
داشــتند در عرصه حاضر نبودند! این در حالی 
است که خون های آلوده از طریق شرکت )مریو( 
فرانســه که بزرگ ترین تاجر خارجی شــرکت 
)ســانوفی آونتی(است وارد کشــور شده است. 
این شرکت نه تنها برای صادر کردن خون های 
آلوده به ایدز به ایران ریالی خســارت پرداخت 
نکرد، بلکه با جســارت وقیحانه ای و با همکاری 
دست های پشت پرده اینک بازار دارویی ایران را 

نیز در دست گرفته است.

رئيس هيئت مدیره سندیکای توليدکنندگان مواد دارویی در گفت و گو با قدس آنلاین: 

داروهای وارداتی را به نام تولید داخل جا می زنند
شنبه 24 تیر 1396
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روزنــــامــــه  صـــبــح  ایـــــران

جامعه

برش

متأســفانه داروی خارجــی که با 
قیمت بالا به دست مردم می رسد، 
مورد حمایت دســت انــدرکاران 
قــرار گرفته و قیمت هــای بالای 
آن در کمیســیون های قانونــی و 
شــبه قانونی تصویب می شــود 
و بــا اســتفاده از یارانه و حقوق 
بیت المال به ســود ســوداگران 
وارد بازار دارویی کشور می شود

آقای وزیر! ما نياز به سيستم داریم نه التهاب
محســن قربانی؛ پزشک شبکه بهداشت نیکشــهر که در اثر سانحه 
رانندگی مصدوم شــده بود با پرواز اختصاصی از ایرانشــهر به تهران 

منتقل شد.
انتقــال دکتــر قربانی بســیار اقدام درخور و شایســته ای اســت. 
حساســیت های فراوان اعضای جامعه پزشــکی نیز در شــبکه های 
اجتماعی قابل قدردانی اســت. نامزدهای انتخابات نظام پزشکی در 
شهرهای مختلف و مسئولان امر نیز در پی افزایش حساسیت جامعه 

پزشکی، نسبت به موضوع واکنش نشان دادند.
جای شکر دارد که اکنون انتخابات نظام پزشکی در پیش است، اما اگر 

تب انتخابات فروکش کرد، چه می شود؟
اگر حساسیت ها در واقعه، حادثه، سانحه و آسیبی به عضوی از جامعه 

پزشکی بالا نگرفت...
اصلاً اکنون که اینترن و رزیدنت در بیمارســتان های آموزشی به کار 
اجباری بی جیره و مواجب واداشته می شوند در حالی که برخی مواقع 

با 36 تا 40 ساعت بی خوابی در بیمارستان ها کشیک می دهند...
اکنون این قشــر جوان و بی جیره و مواجــب کادر درمان را  به بهانه 
انجام تعهد اجباری گرفته شده، از همسرشان دور کرده و هریک را به 

نقطه ای از کشور تبعید می کنید ... این چه می شود؟ 
اکنون که پزشکان عمومی در شهرستان ها به دنبال بخشی از مصوبات 

شما مجبور به تعطیل کردن مطب هایشان شدند، چه و....
آقای وزیر بهداشت، ما نیاز به سیستم داریم نه التهاب و هیجان....

چرا آقای وزیر بهداشــت می تواند برای ادامه عضویت خود در دولت 
شــرط بگذارد و بگوید: »این طور نمی شــه کار کرد. قرار نیســت ما 
زندگیمون و امور شخصی خودمون رو بذاریم و به وسط میدان بیاییم 
و چهار ســال صادقانه برای کشور، مردم و انقلاب کار کنیم، در عین 
حــال کتک هم بخوریم. من این مدلی در کشــور کار نمی کنم.« اما 

پزشکان مجبور به تحمل هر خفتی هستند؟ 
صرف نظر از اینکه وزیر بهداشــت تصور می کند فقط خودش برای 
کشــور و مردم کار کرده و خدمات سایر پزشکان را نادیده می گیرد، 
وضعیت پزشکان نیز در برنامه ها، اقدام ها و کارکرد ایشان طی مدت 

وزارتش جایی نداشته است. 
آقای وزیر؛ بهتر اســت بدانید طی این چهار ســال همیشــه پس از 
صحبت های شما در رسانه های مختلف، شدت سیلی و چاقو خوردن 

همکاران مظلوم و دلسوز من از سوی خانواده بیماران بالا می گیرد! 
بد نیســت بدانید هجمه به جامعه پزشــکی در دوره وزارت شــما 
آســیب های سختی به جایگاه پزشکان در ذهنیت مردم زده و حتی 

اختلال در روند درمانی بیماران ایجاد کرده است.
آقای وزیر؛ شاید لازم باشد یادآور شوم امیرالمؤمنین علی)ع( در نامه 
31 نهج البلاغه فرموده اند: »برای دیگران دوست بدار آنچه را که برای 
خودت دوست می داری و خوش ندار برای دیگران آنچه را برای خودت 

خوش نداری.«

جوابيه وزارت آموزش و پرورش و یک توضيح
با سلام و احترام

عطــف به مطلب مندرج در آن رســانه مورخ 96/4/12 بــا عنوان »3 برابر 
میانگین جهانی در مدارس سمپاد دانش آموز داریم« عین جوابیه مرکز ملی 
پرورش استعدادهای درخشــان و دانش پژوهان جوان این وزارتخانه را به 

اطلاع می رساند:
- نگارنده مطلب در چند جمله ابتدایی خود بدون اشاره به پژوهش، منبع 
و یا مرجع مستند و قابل وثوق اشاره کرده که سه برابر میانگین جهانی در 
مدارس سمپاد دانش آموز داریم که این آمار با توجه به مجهول بودن مرجع 

آن محل نامی و تردید است.
- آن مرکــز برابر با بند 2 از ماده 4 کلیات نظام تربیت اســتعدادهای برتر 
)مصوب 932 مورخ 1395/3/17 شورای عالی آموزش و پرورش( متناسب 
ســازی عدد پذیرش و منطقی شــدن نســبت جداســازی دانش آموزان 
استعدادهای درخشــان را مبنای عمل قرار داده است. در این راستا تلاش 
شده است نسبت جداســازی دانش آموز در مدارس استعدادهای درخشان 
در تمامی مناطق آموزشــی کشور به ســطح 2/28% )در دوره اول و دوم 
متوسطه( جمعیت دانش آموزی پایه تحصیلی سال ماقبل ورودی به تفکیک 
جنســیت در هر شهرستان/ منطقه نزدیک شود. بر همین اساس، در سال 
تحصیلــی 97-1396 حدود 16 هزار و 500 دانش آموز در پایه هفتم دوره 

اول متوسط برای تحصیل در این مدارس از سراسر کشور پذیرش شده اند.
خواهشمند است طبق قانون مطبوعات و رسانه ها نسبت به درج جوابیه این 

مرکز در آن رسانه اقدام لازم صورت گیرد.
عليرضا جدایی
رئيس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی

یک توضيح در خصوص جوابيه:
ضمن تشــکر ازمســئولان وزارت آموزش و پرورش به اطلاع می رســانیم 
آنچه این وزارتخانه به آن پاســخ داده است برگرفته از گفت و گوی یکی از 

کارشناسان همان وزارتخانه است. 
دکتر ســید محسن حسینی ارســنجانی در توضیح اظهارات خود و البته 
واکنش روابط عمومی این وزارتخانه به خبرنگار ما می گوید: در دولت های 
نهم و دهم، توجه بیشتری نسبت به کمیت پذیرش دانش آموزان در مدارس 
سمپاد یا همان تیزهوشان می شد. البته در دولت های یازدهم و دوازدهم این 
روند به سمت نرُم جهانی پیش می رود، اما متأسفانه شاهد هستیم که این 
میانگین جهانی رعایت نشده است. مواردی که پژوهش شده اگر نیاز باشد 
از طرف خود وزارت آموزش و پرورش و سازمان پژوهش آماده به ارائه است.

این کارشناس آموزش و پرورش در ادامه توضیح می دهد: این موارد مطرح 
شده بخشی از مباحثی است که در شوراهای آموزش و پرورش و بویژه در 
شورای مدیران و مشاوران وزارت آموزش و پرورش بارها مطرح شده و خود 
مسئولان وزارتخانه به این نکته اذعان دارند که تعداد جمعیت دانش آموزی 

مدارس سمپاد بر اساس نرُم جهانی نبوده است.
دکتر ارســنجانی می افزاید: تعداد پذیرش به گونه ای است که برخی از این 
قبول شــدگان به جای تیزهوش بودن، باهوش هســتند. بدیهی است اگر 
بخواهیم کار به شکل مطلوب تری انجام شود، لازم است که حتماً میزان و 
درصد آن بر اســاس درصدی که علمی و پذیرفته شده نظام جهانی است، 

تعیین شود.
وی در پایان خاطر نشــان می کند: خوشــبختانه مسئولان جدید سازمان 
پرورش استعدادهای درخشان به این مهم توجه داشته اند و نرُمی که اخیراً 
برای پذیرش اعلام کرده اند که در جوابیه نیز به آن اشاره شده است؛ نرُمی 

نزدیک به آمار و ارقامی است که باید باشد.

یادداشت

انعکاس

جامعه/ مسعود حيدری معينی:  وزیر آموزش و پرورش در 
نشســت مشترک شورای معاونان و روسای ادارات آموزش و 
پرورش خراسان رضوی در مشهد گفت: براساس سند تحول، 
آموزش وپرورش باید بســتر تربیت را بــرای دانش آموزان 
فراهم کند و بحث تربیت در حوزه سند به معنای واقعی اجرا 

نمی شود و هنوز تمرکز ما بر آموزش است.
فخرالدین دانش آشــتیانی افزود: وقتــی مؤلفان کتاب های 
درسی کتاب می نویسند، سعی بر پرمحتوا بودن کتاب دارند 
که این نگاه آموزشی اســت و اشکال جاری نظام آموزش و 
پرورش و برنامه ها این است که برنامه ریزی درسی و کلاس ها 
برنامه های آموزشی را دنبال می کنند و تربیت به عنوان عامل 
خارج از کلاس درس برنامه ریزی می شود؛ در حالی که شیوه 

برنامه درسی باید به صورت مشارکتی باشد.
آشــتیانی با تأکید بر اینکه باید تمرکز بر روی تربیت باشد، 
ادامه داد: معلم در کلاس درس مسئولیت تربیت را بر عهده 
دارد نه آموزش. این اشــتباه اســت که فکــر کنیم، معاون 

پرورشی وظیفه تربیت و معلم کلاس وظیفه آموزش را دارد.
وی با بیان اینکه در زمینه سند تحول بنیادین می توان دو نگاه 
را دنبال کرد، اظهار داشت: نگاه نخست یک برداشت سطحی 
از سند را دنبال می کند و نگاهی ظاهری دارد، اما نگاه دوم به 

اراده، خواست و اجرایی شدن سند می نگرد.
دانش آشــتیانی اضافه کرد: باید بررسی کرد که در شرایط 
فعلی چگونه می توان ســند تحول بنیادین را اجرا کرد و در 
این زمینه چه راهکارهایی وجود دارد. آیا با دستور العمل های 
مختلف می توان روح ســند را جاری کــرد یا باید به اصول 

دیگری توجه داشت.
وزیر آموزش و پرورش گفت: در نظام آموزش و پرورش باید 
بررسی شود که هدف اصلی چیست. آیا هدف این است که 
دانش را به دانش آموزان منتقل کنیم یا بستری برای تربیت 
دانش آموزان فراهم کنیم؟ چون سند تحول بنیادین، تربیت 
فرزندان را مورد توجه قرار می دهد، هر چند که نمی توان از 

آموزش نیز بسادگی عبور کرد.

وی به ضــرورت به کارگیری رویکردهای مختلف در تربیت 
دانش آموزان اشــاره کرد و افزود: در گام نخست باید دانش 
آموزان ظرفیت ها و توان و استعدادهای خود را شناسایی کنند 
و در گام دوم باید ارتبــاط دانش آموزان با خدا مورد تأکید 
قرار گیرد. همچنین معلمان باید در دروس مختلف به چنین 
موضوعاتی اشاره کنند و حتی در دروسی مانند ریاضی هم 

می توان چنین ارتباطی را برای دانش آموزان تفسیر کرد.
دانش آشــتیانی گفت: رابطه دانش آموز بــا دیگران رویکرد 
ســومی اســت که باید در نظام تعلیم و تربیت مورد تأکید 
قرار گیرد تا دانش آموزان چگونگی رابطه خود با همســن و 

سالانشان را آموزش ببینند.
وی تأکید کرد: دانــش آموزان باید یاد بگیرند که می توانند 
دیدگاه های مختلف نسبت به موضوعات داشته باشند و در 

کنار یکدیگر در یک فضای صمیمی رشد کنند.
وزیر آموزش و پرورش چهارمین رویکرد را ارتباط دانش آموزان 
با اجتماع دانســت و اظهار کرد: دانش آموزان علاوه بر اینکه 
باید با دیگران رابطه برقرار کنند، باید بتوانند با اجتماع خود 

نیز به بهترین شکل ممکن ارتباط داشته باشند.
وی گفت: معلــم ما باید بداند که مســئولیت دارد، چنین 
زمینه هایــی را فراهــم کند و می تــوان در دروس مختلف 

رویکرد های تربیتی را دنبال کرد.

وی افزود: مهارت های زندگی نیز باید در تمام ســاعت های 
تحصیــل به دانش آموزان ارائه شــود و نبایــد اتخاذ چنین 
رویکردهایی به ســاعت هایی غیر از ســاعات کلاس درس 
سپرده شود. وی تصریح کرد: اگر مدل درست طراحی شود 
و آموزش هــای لازم ارائه شــود، می توانیم به اهداف تربیتی 
آموزش و پرورش دست پیدا کنیم، اما متأسفانه هر مسئله ای 
که در آموزش و پرورش بنا بر حل آن داریم، یک فعالیت جدا 
از برنامه ریزی برای آن در نظر می گیریم و این در حالی است 

که مسائل باید در کلاس درس حل شود.
دانش آشتیانی تأکید کرد: هدف ما تربیت است و این تربیت 

در مکانی به نام کلاس درس و توسط معلم اتفاق می افتد.

 همزمان با اعزام زائران مطرح شد انتقاد سخنگوی پلیس از ناکارآمدی دستگاه های مسئول نایب رئیس انجمن حمایت از حقوق کودکان عنوان کرد یک نماینده مجلس خبر داد

 کمبود 1800 پزشک 
در مناطق محروم

 افزایش کودکان کار 
در ایران

چرا بار حجاب و عفاف روی دوش 
پليس است؟

توصيه های مدیرکل حراست 
سازمان حج به حجاج

خانه ملت: یک نماینده مجلس از کمبود 1800 پزشــک 
در مناطق محروم خبر داد و گفت: وزارت بهداشت مشکل 

کمبود پزشک را برطرف کند.
مجید کیان پــور گفت: طبق اظهارات معاون درمان وزارت 
بهداشــت در مناطق محروم، کمبود 1800 پزشــک دیده 
می شود که این موضوع دسترسی عادلانه مردم را به خدمت 
درمانی با مشکل مواجه کرده است؛ البته این آمار مربوط به 

سال 93 است.
نماینــده مردم دورود و ازنا افزود: در کشــور کمبود جدی 
پزشــک وجود ندارد، بلکه توزیع نامناسب پزشکان موجب 
تراکم پزشکان در پایتخت شــده، در حالی که در مناطق 

محروم با کمبود پزشک مواجه هستیم.
این نماینده مردم با بیان اینکه دولت باید برای پزشــکانی 
که در مناطق محروم خدمت می کنند، امتیازات ویژه ای در 
نظر بگیرد، افزود: ارائه تسهیلات به پزشکان، بومی گزینی 
و تجهیز بیمارســتان ها به امکانات و تجهیزات پزشکی روز 
و کارآمد از جمله راهکارها و مشوق هایی است که می تواند 
در ماندگاری پزشکان در مناطق محروم نقش مؤثری داشته 

باشد.

ایسنا: نایب رئیس انجمن حمایت از حقوق کودکان، عنوان 
کرد: متأسفانه با وجود آنکه در سطح جهان آمار کودکان کار 
رو به کاهش بوده، اما در ایران شاهد افزایش تعداد کودکان 
کار هســتیم. طاهره پژوهش گفت: مدت ها برای تدوین 
»آیین نامه حمایت های اجتماعــی از کودکان کار« در 
جلسات مشــترک وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با 
نمایندگان شبکه یاری کودکان کار و خیابان، تلاش شد 
اما پس از تدوین، این آیین نامه اجرایی نشد و متأسفانه 
از سال گذشــته هیچ گونه اقدامی در راستای اجرایی 
شدن آن صورت نگرفته است. پژوهش در ادامه به بردگی 
کودکان کار اشــاره کرد و گفت: شاهد بردگی کودکان کار 
بویژه کودکان کار مهاجر و به طور خاص در منطقه دروازه 
غار و هرندی هستیم؛ برخی از این کودکان حتی برای حمام 
کردن هم باید از استاد کار و یا صاحب کار خود اجازه بگیرند 
و یا برخی اوقات تا ســاعت 12 شب مشغول کار هستند و 

حتی بیش از دو ساعت در روز وقت خالی ندارند.
پژوهش ادامه داد: متاسفانه این کودکان هیچ کارت شناسایی 
نداشته و حتی در صورت تضعیف حقوق و یا عدم دریافت 

دستمزدشان، نمی توانند به مراجع قضایی شکایت کنند.

تســنيم: ســخنگوی ناجا با انتقاد از ناکارآمدی بعضی 
دستگاه های مسئول در حوزه عفاف و حجاب بر قرارگرفتن 
نیروی انتظامی در آخرین ایستگاه این حوزه گفت: پلیس 
اشــتیاقی برای ورود به حــوزه حجاب نــدارد، ولی طبق 
مــاده 639 قانون مجازات اســلامی موظف بــه برخورد با 

هنجارشکنان است.
ســردار ســعید منتظرالمهدی اظهار داشــت: متأسفانه 
ناکارآمدی بعضی دستگاه های مسئول در این حوزه، بار را بر 
دوش پلیس گذاشته و این در حالی است که اساساً برخورد با 
چنین مقوله ای باید در حوزه های اجتماعی و فرهنگی اتفاق 
بیفتد و نه حوزه پلیسی؛ چراکه پلیس باید در آخرین بخش 
از این زنجیره قرار بگیرد و در بین 26 دستگاه مسئول در این 

بخش، پلیس آخرین مسئولیت را دارد.
سخنگوی نیروی انتظامی گفت: پلیس به هیچ وجه اشتیاقی 
برای ورود به حوزه حجاب و برخورد با هنجارشکنی اجتماعی 
و فرهنگی ندارد، ولی زمانی که هیچ یک از دســتگاه های 
مسئول، کارکرد درستی در این حوزه ندارند، پلیس به عنوان 
ضابــط قضایی و با توجه به وظیفــه و تکلیف قانونی خود، 

ناگزیر از ورود به این بخش است.

فارس: مدیرکل حراست سازمان حج و زیارت گفت: زائران 
ایرانی در قبرســتان بقیع از بحث و جدل با مأموران امر به 
معروف پرهیز کنند چرا که گاه عوامل تندرو به دنبال سوء 

استفاده از این فضاها هستند.
قاســم نصیری افزود: زائران حتمــاً از گرفتن جزوه ها 
در حرم های مطهر پرهیــز کنند و در صورت دریافت 
جزوه ها آن ها را در اختیار مســئولان کاروان ها و بعثه 

قرار دهند.
وی از زائران درخواســت کرد که در صورت ممکن از بردن 
وسایل زینتی و گران قیمت به عربستان سعودی خودداری 
کنند و در صورت داشــتن پول و ســایر زیورآلات آن را در 

موسم حج به هتل بسپارند.
نصیری توصیه کرد: زائران در شهرهای مکه و مدینه مراقب 
عبور و مرور از خیابان ها نیز باشند؛ چرا که سرعت اتومبیل ها 

در این شهرها بسیار بالاست.
نصیــری تصریح کرد: در صورت امکان زائران برای رفتن به 
حرم های مطهر به صورت انفرادی رفت و آمد نکنند و چند 
نفری و با همراه باشــند تا در صورت بروز مشکل و بیماری 

حادثه ای پدید نیاید.

*دکتر فرهاد تيمورزاده

فخرالدین دانش آشتيانی:

تربیتدرآموزشوپرورشبهصورتواقعیاجرانمیشود

ت
 اس

نی
زئي

س ت
عک


	9 NEW NEW
	10 new
	11
	12
	13
	14
	15
	16 NEW

